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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

سخنگوی ستاد استانی مقابله با کرونا در اصفهان خبر داد؛  

تصویب ۳ طرح جدید کرونایی در اصفهان
     کنترل ورود به اماکن عمومی مانند ادارات، پایانه ها، اتوبوس ها و مترو با استفاده از کارت ملی صورت می گیرد
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ماجرای خودرو در 
کشور تمام شدنی 

نیست؟!
ماجرا خودرو در کشور ما تمامی 
ندارد و هر روز یکی از تیتر های 
اصلی روزنامه ها و ســایت های 
خبری خــودرو و حواشــی آن 
اســت. این در حالی است مردم 
در کشورهای همسایه  در حالی 
که حتی خیابان هایشــان هنوز 
آسفالت نشده است خودرو های 
لوکس جهان را سوار می شوند. 
البته تنها لوکــس بودن مد نظر 
نیســت و کیفیت و امنیت جان 
رانندگان و ســر نشــینان نیز 
مورد توجه اســت که متاسفانه 
خودروهای داخلی کشــور ما با 
توجه به آمار سوانح روزانه نشان 
داده اند که این مهــم را در خود 
جای نداده اند! مردم کشــور ما 
تا کی بایــد درگیر خرید خودرو 

باشند؟
 حالاهم که چند روزی اســت 
حــرف از واردات خودرو به میان 
آمده است با توجه به خودروهای 
دپو شــده در گمرک هــا نباید 
منتظر بود خودروی ارزان قیمت 
و با کیفیت وارد شــود زیرا وارد 

کنندگان و یا ...

معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و 
شهرسازی استان اصفهان:

بافت فرسوده استان 
اصفهان با پرداخت 

تسهیلات بانکی نوسازی 
می شود 

پرداخت وام اصفهان معاون مسکن و ساختمان 
اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: 
تســهیلات بانکی جهت نوســازی بافت های 
فرسوده در شــهرهای استان اصفهان پرداخت 

می شود.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی 
)اصفهان(، امیر زاغیان معاون مسکن و ساختمان 
اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار 
کرد: برنامه ریــزی برای بهســازی بافت های 

ناکارآمد شهری ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
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 ماجرای تذکر مجلس به وزیر راه 
بابت گرانی بلیت هواپیما

در حالی ۳۶ نماینده مجلس به وزیر راه بابت افزایش 
۲ برابری نرخ بلیت پروازهای داخلی تذکر دادند که 
سازمان هواپیمایی تنها با افزایش ۱۰ درصدی قیمت 

بلیت، موافقت کرده است.
 ۳۶ تن از نمایندگان مجلس پیش از ظهر یکشنبه ۹ 
آذر ماه در پایان نشست صحن علنی مجلس شورای 

اسلامی، به وزیر راه و شهرسازی بابت افزایش دو برابری قیمت 
بلیت پروازهای داخلی تذکر کتبی دادند....

گـــزارش

تکمیل طرح تصفیه خانه فاضلاب نیروگاه اصفهان نیاز به حمایت دارد

مدیرعامل شــرکت 
برق  نیــروی  تولید 
اصفهان گفت: تکمیل طرح تصفیه  خانه 
فاضلاب نیروگاه اصفهــان با بیش از ۹۵ 
درصد پیشــرفت فیزیکی بــه حمایت 

مسوولان اجرایی و قضایی نیاز دارد.

طــرح احــداث تصفیه خانه فاضــلاب خام و 
اســتحصال آب صنعتی در نیروگاه اصفهان در 
جهت حفاظت از محیط زیست و با هدف تامین 
بخشی از آب مورد نیاز برای تولید پایدار برق از 
سال ۹۶ آغاز شده و تا کنون بیش از ۹۵ درصد 
پیشرفت داشته است؛ با تکمیل و راه اندازی این 
طرح روزانه ۱۳ هزار متر مکعب آب صرفه جویی 
می شود و وابستگی به ســایر منابع آبی بویژه 
رودخانه زاینده رود اصفهــان و چاه ها کاهش 

می یابد.
سعید محسنی افزود: برای تکمیل طرح تصفیه 
خانه نیاز به ۳۰۰ متر لولــه گذاری خط انتقال 
فاضلاب به نیروگاه اصفهان است اما این بخش 
پایانی با مســائل و مشــکلاتی همراه شده که 
مســتلزم حمایت مســئولان اجرایی و قضایی 

برای رفع آن است.
وی با بیان اینکه لوله گذاری برای انتقال فاضلاب 
شــهری به نیروگاه اصفهان برای بهره برداری 
از طرح تصفیه خانــه دارای مجوزهای لازم از 
دستگاه های اجرایی مرتبط و مسوولان قضایی 
است، تصریح کرد: با این وجود عده ای به بهانه 
های مختلف مانع از اجرای این کار شــدند که 
امید است با حمایت بیشتر مسئولان این مساله 

نیز برطرف شود.
محسنی با اشاره به اینکه کار لوله گذاری انتقال 

فاضلاب شهری که مقرر اســت از سمت شهر 
درچه در غرب اصفهان انجام شــود حدود ۲ تا 
سه ماه طول می کشد، خاطرنشان کرد: این کار 
باید در زمانیکه بستر رودخانه زاینده رود خشک 

است انجام شود تا مشکلی برای آن پیش نیاید.
وی اظهار امیدواری کرد که تکمیل لوله گذاری 
انتقال فاضلاب شــهری تا قبل از سال ۱۴۰۰ 
انجام شود و گفت: بهره برداری از طرح تصفیه 
خانه فاضلاب، پنج میلیــون متر مکعب صرفه 
جویی در مصرف آب در نیروگاه اصفهان در هر 
سال را بهمراه دارد که دســتاورد بسیار بزرگی 

برای صنعت تولید برق کشور بشمار می آید.
مدیرعامل شــرکت تولید نیروی برق اصفهان، 
میــزان مصــرف آب در نیــروگاه اصفهان در 
شرایطی که تولید با ظرفیت کامل باشد را ۱۲ 
تا ۱۳ میلیون متر مکعب اعلام و اضافه کرد: در 
زمان حاضر با توجه به کمبود منابع آبی و خشک 
بودن رودخانه زاینــده رود در برخی از فصول، 
میزان مصرف آب حدود ۶ تا هفت میلیون متر 

مکعب در سال است.

وی با بیان اینکه در زمــان حاضر آب مورد نیاز 
نیروگاه اصفهان از چاه تامین می شــود، تاکید 
کرد که بهره برداری از تصفیــه خانه فاضلاب 
شهری باعث کاهش مصرف آب از منابع آبی و 

چاه ها می شود.
محســنی میزان بودجه ای که تــا کنون برای 
ساخت تصفیه خانه فاضلاب در نیروگاه اصفهان 
هزینه شده اســت را یکهزار میلیارد ریال اعلام 

کرد.
نیروگاه حرارتی اصفهان بدلیل نیاز به آب برای 
تولید برق در حاشــیه زاینــده رود و در دامنه 
کوه های قائمیه و در فاصله ۲ کیلومتری بزرگراه 
اصفهان ذوب آهن واقع اســت؛ ظرفیت تولید 
نیروگاه اصفهان ۸۳۵ مگاوات اســت که شامل 
پنج واحد بخار )۲ واحــد ۳۷.۵ مگاواتی، یک 
واحد ۱۲۰ مگاواتی و ۲ واحــد ۳۲۰ مگاواتی( 

است.
نیروگاه اصفهــان، قدیمی ترین نیروگاه منطقه 
اصفهان و زیرمجموعه شــرکت مدیریت تولید 

برق اصفهان است.

ایرنا
گــــــزارش

بهره برداری و آغاز عملیات اجرایی 400 میلیارد تومان پروژه عمرانی و خدماتی در منطقه ۹ :

۹ پروژه در منطقه ۹ در ۹۹/۹/۹

امیدواریم در بودجه 
1400 اتفاقات 

خوبی برای مردم 
این منطقه بیفتد،  

همچنین امیدواریم 
نگاه اجتماعی و 

فرهنگی مدیر منطقه 
۹ شهرداری موجب 

ارزش آفرینی منطقه 
شده و شاهد اتفاقات 

نرم و سخت در آن 
باشیم

در هجدهمین برنامه از سری برنامه های »هر یکشنبه یک افتتاح« شــهرداری اصفهان، همزمان با تاریخ ۹/۹/۹۹ آغاز عملیات اجرایی و 
 بهره برداری از پروژه های خدماتی، عمرانی و فرهنگی منطقه ۹ با هزینــه ای بالغ بر 4 هزار میلیارد ریال به صورت غیرحضوری در منطقه 

۹ آغاز شد. 

بــه گــزارش اداره ارتباطات 
رسانه ای شــهرداری اصفهان، 
در ادامــه اجــرای برنامه های 
هر »یکشــنبه یــک افتتاح« 
طرح های خدماتــی و عمرانی 
در منطقــه ۹ افتتاح و عملیات 
اجرایی تعدادی از پروژه ها نیز 

آغاز شد.
فاز سوم خیابان بهشت با هزینه ۲۸۹ میلیارد 
ریال، خیابان بهســتان با صرف ۲۴ میلیارد 
تومان اعتبار و ورودی محله کوهانستان که 
عملیات عمرانــی آن در کمتر از چهار ماه به 
اتمام رسید، از جمله پروژه  هایی است که در 

این منطقه بهره  برداری شد.
از دیگر پروژه  هایی کــه امروز در این منطقه 
مورد بهره برداری قرار گرفت پروژه باز زنده 
 سازی مادی رهنان و فاز سوم بوستان مهر با 
صرف اعتباری بالغ بــر ۱۰۰ میلیارد ریال و 
افتتاح کلکتور شرقی_غربی خیابان آتشگاه 

بود.
پروژه  هایی که عملیات اجرایی آنها در منطقه 
۹ آغاز شــد، آغاز عملیــات اجرایی احداث 
ورزشــگاه غرب، اجرای پروژه مشــارکتی 
فرهنگی تفریحی مجتمع جنب منارجنبان 
با زیربنای ۱۶ هزار متر مربع و مجتمع تجاری 

و مسکونی خیابان قدس است.
آغاز بــه کار پــروژه بــاغ عرفــا در زمینی 
به مســاحت هشــت هزار مترمربع از دیگر 
پروژه  هایی اســت که امروز عملیات اجرایی 

آن آغاز شد.

   بودجه ســال آینده منطقه ۹ دوبرابر 
می شود

شهردار اصفهان در حاشیه این افتتاح با بیان 
اینکه امروز یکــی از روزهای خوب مدیریت 
شهری اصفهان در منطقه ۹ رقم خورده است، 
اظهار کرد: منطقه ۹ یکی از مناطق تاریخی و 
فرهنگی شهر اصفهان بود و این موارد فرصتی 

است تا دغدغه های مردم منطقه رفع شود.
قدرت اله نوروزی ضمن تاکید بر پایبندی به 
قول های داده شده به مردم، تصریح کرد: در 
ورزشــگاهی که طی ماه های گذشته افتتاح 
و بازگشــایی شــد چند قول دادیم که یکی 
از آنها افتتاح ورزشــگاه بزرگ غرب بود که 

خوشــبختانه عملیات اجرایی این ورزشگاه 
امروز آغاز می شود و در آینده نزدیک کلنگ 
احداث پل مهتاب در ایــن منطقه بر زمین 

زده می شود.
وی با بیان اینکه بودجه منطقه ۹، در حدود 
۷۰ میلیارد اســت، ادامه داد: امیدواریم این 
بودجه برای سال آینده حدود ۱۴۰ میلیارد 
تومان شــود که البته باید راهکارهای تامین 

این بودجه تسهیل شود.
شهردار اصفهان با اشاره به لزوم تعیین تکلیف 
میدان بهار تصریح کرد: برای تعیین تکلیف 
این میدان و تعریف یک پروژه در حوزه درمان 
برای اهالی غرب شهر اصفهان باید همکاری و 

مشارکت لازم انجام شود.
شــهردار اصفهان با اشــاره به ادامه مســیر 
رینگ چهارم در منطقه ۹، گفت: مصوبه ای 
توسط شــورای اسلامی شــهر در خصوص 
ایجاد "شرکت پروژه" تنظیم و به وزارت راه و 
شهرسازی ارسال شده است تا مصوبه نهایی 
آن از هیئت دولت دریافت و رینگ چهارم در 
قالب "شرکت پروژه" تعریف شود که در این 
صورت متولی پروژه رینگ چهارم شهرداری 
اصفهان است و در سایر شهرها نیز می تواند 

مداخله کند.

   تغییر کاربری و افزایش ارتفاع در منطقه 
۹ از خواسته های مردم منطقه است

رییس شورای اسلامی شــهر اصفهان نیز در 
حاشیه این برنامه ها با بیان اینکه امیدواریم 
اجرای این پــروژه های عمرانــی خدماتی 
ســرآغاز اجرای خدمات دیگر بــرای مردم 
این منطقه باشد، اظهار کرد: منطقه ۹ دارای 
استعداد و ظرفیت های بسیار بالایی است که 
در راس این ظرفیت ها مردمی هســتند که 
بسیار شاکر و پیگیر پیشرفت و آبادانی منطقه 

خودشان هستند.
علیرضــا نصر تصریــح کــرد: مجموعه این 
ویژگی هــا باعث شــده مدیــر منطقه بابت 
همکاری و همراهی مردم دلواپســی نداشته 
باشد. امیدواریم خواسته های مردم منطقه که 
از جمله آن تغییر کاربری ها و افزایش ارتفاع 

است محقق شود.
وی با بیان اینکه همه محله های منطقه ۹ بکر 
و دست نخورده باقی مانده است، اضافه کرد: 
در این منطقه کمتر با معضل مهاجر پذیری 
مواجه بــوده ا یم که بکر بــودن آن نیز قابل 

تعمق و توجه است.
رییس شورای اسلامی شــهر اصفهان افزود: 
امیدواریم در بودجــه ۱۴۰۰ اتفاقات خوبی 
برای مردم ایــن منطقه بیفتــد،  همچنین 
امیدواریم نگاه اجتماعــی و فرهنگی مدیر 
منطقه ۹ شــهرداری موجب ارزش آفرینی 
منطقه شــده و شــاهد اتفاقات نرم و سخت 

در آن باشیم.

اخبار اصفهان
گـــزارش
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,250,00011,138,000قدیم

سکه طرح 
10,641,00010,900,000جدید

5,840,0005,600,000نیم سکه

3,908,0003,170,000ربع سکه

2286,0001750,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,593,0004,782,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,059,4001,101,500 عیار

طلای آب شده 
4,595,0004,783,000نقدی

یک گرم طلای 
241,412,6001,472,600 عیار

آگهی مزایده(مرحله دوم) 

احسان کوزه گر   - شهردار آران و بیدگل
شناسه: 1049493

چاپ دوم

پیرو آگهى مزایده شماره 4881 مورخ 99/4/31 شهرداري آران و بیدگل در نظر دارد به 
استناد مصوبه شماره 603  مورخ 1399/4/16 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل نسبت به  اجاره بهره بردارى از 
عرصه استقرار گلخانه مستقر در پارك شادى به متراژ 1200 م.م با قیمت اجاره ماهیانه 13,000,000 ریال   از  
طریق  برگزارى مزایده عمومى اقدام نماید. لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت   بعمل می آید جهت اطلاع از شرایط، 
اخذ مدارك و شرکت در مزایده حداکثر ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار  نوبت دوم این آگهی به شهرداري آران 

و بیدگل مراجعه نمایند.  
* ضمناً   هزینه درج آگهی  به عهده برنده مزایده  می باشد. ( کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.) 
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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پایش بیش از ۵۰۰ بنای تاریخی در استان    
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان از پایش بیش از ۵۰۰ بنای تاریخی در استان، پس از ۳ روز بارندگی بی وقفه، 
در راستای بررسی آسیب های احتمالی وارده به این اماکن خبر داد.به گزارش روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان اصفهان، فریدون الهیاری امروز ۱۰ آذرماه با اعلام این مطلب گفت: با توجه به پیش بینی های بارندگی در پاییز و زمستان، همکاران مستقر 
در بناهای تاریخی در سطح استان، در ابتدای پاییز هر سال نسبت به پایش بناها از جمله بررسی وضعیت پشت بام، راه آبه ها و سایر موارد اقدام می کنند.او افزود: با توجه 
به پیش بینی بارش رحمت الهی طی چند روز گذشته که در برخی مناطق استان از جمله مناطق غربی که از روز پنجشنبه هفته گذشته آغاز شد، همکاران در تمامی 
اداره های شهرستان های استان طی این چند روز به ویژه پس از پایان بارندگی، یک پایش سراسری در بیش از ۵۰۰ مجموعه تاریخی در اختیار این اداره کل، انجام دادند و 

خوشبختانه تاکنون گزارشی مبنی بر آسیب جدی به این بناها و مجموعه ها بر اثر بارندگی های این چند روز ارسال نشده است.
الهیاری تاکید کرد: مالکان بناهای ثبتی و یا ارگان های دولتی که مالک بناها و مجموعه های تاریخی ثبتی هستند نیز می توانند با مراجعه به اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

شهرستان خود، در ارستای پایش مجموعه های تاریخی ثبتی خود از همکاری پرسنل این اداره ها استفاده کنند.

ایمنا
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... بهتر بگوییم مافیای واردات خودرو 
به کشور تمایلی به خدمات دهی به 
قشر متوسط ندارند و این جریان از 
نوع خودرو های وارداتی که بســیار 
گــران و لوکس هســتند به خوبی 

مشخص است.
امروزه در تمام جهان بجز ایران، رقابت 
بسیار شــدیدی میان خودروسازان 
مختلــف وجــود دارد تا بــا تولید 
محصولی بهتر از رقبا، به فروش بهتر 
دست یافته و ســهم خودرا در بازار 
افزایش دهند. ایــن رقابت در تمام 
پارامترهایی که بــرای یک خودرو 
حائز اهمیت است به چشم می خورد، 
خودروســازان جهانی مدام در حال 
تحقیق و سرمایه گذاری برای بهبود 
ایمنی، طراحی، مصرف سوخت و..... 
هستند. چند وقتی است که زمزمه 
آزاد شــدن واردات خودرو از گوشه 
و کنــار وزارت صمــت و مجلس به 
گوش می رسد. وارداتی که در چند 
ساله گذشــته باعث خارج شدن ارز 
زیادی از کشــور و از طرفی ضربه به 
اقتصاد کشور می شد و همچنین این 
آزادسازی باعث شده بود که کیفیت 

خودروهای داخلی افزایش نیابد.
 در این بین برخی یاد گرفته اند که 
خودرو وارد می کننــد و در گمرک 
نگه می دارند، تا بعد از چند ماه اجازه 
ترخیص را بگیرند و گویا روز موعود در 

حال فرا رسیدن است.
 زیرا خوودروهای زیادی در گمرک ها 
دپو شــده و مردم نیز که از تولید و 
عرضه قطره چکانی تولید کنندگان 
داخلی به سطوح آمده اند به دولت 
فشــار آورده تا واردات خودرو را آزاد 

کند.
 هرچند خبر این آزاد شدن واردات 
در آینده نیز توانسته قیمت خودرو 
را بســیار تحت تاثیر قــرار دهد اما 
نمی توان گفت با این اقدام همه اقشار 
جامعه می توانند خــودرو خارجی 

سوار شوند. 
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 اعمال قانون ۳۰۰ راننده متخلف دراصفهان به دلیل دستکاری پلاک خودرو
 رئیس پلیس راهور استان اصفهان از شناسایی ۳۰۰ راننده متخلف در زمینه دستکاری پلاک خودروی خود 

و معرفی آنها به مراجع قضایی طی یک هفته اخیر خبر داد.
سرهنگ محمدرضا محمدی ضمن قدردانی از اکثریت شهروندان اصفهانی به دلیل رعایت محدودیت های 
ترافیکی ایجاد شده به دلیل شیوع کرونا اظهار داشت: کاهش چشمگیر میزان تردد در سطح شهر اصفهان 

و به ویژه از ساعت ۲۱ تا چهار بامداد در نوع خود در این کلانشهر بی نظیر است.
وی با بیان اینکه در این بین تعداد کمی از شهروندان به قوانین وضع شده توجه نداشته و برای دور زدن قانون 

پلاک خودروهای خود را مخدوش کرده بودند، ابراز داشت: در این زمینه طی یک هفته اخیر ۳۰۰ راننده متخلف 
شناسایی و به مراجع قضائی معرفی شده است.

رئیس پلیس راهور استان اصفهان ادامه داد: به رانندگانی که اقدام به پوشش یا مخدوشی پلاک های خود کنند هشدار می دهیم که توسط 
نیروهای پلیس راهور در سطح تمام معابر شهر به صورت حضوری و با استفاده از دوربین های نظارتی و ثبت تخلفات به صورت مکانیزه اعمال 

قانون می شوند.
وی گفت: اعمال قانون ۶۰ هزار تومانی در انتظار این افراد است ضمن اینکه خودروی آنها به پارکینگ منتقل خواهد شد.

کشف محموله شیرخشک های خارجی قاچاق در اصفهان
جانشین فرمانده انتظامی استان از کشف یک محموله شیرخشک خارجی قاچاق به ارزش پنج میلیارد ریال 

در علملیات ماموران پلیس امنیت اقتصادی این فرماندهی خبر داد.
سرهنگ محمدرضا هاشمی فر اظهار داشت: ماموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس امنیت اقتصادی 
فرماندهی انتظامی استان اصفهان با هوشمندی خود از وجود کالای قاچاق در یک باربری مطلع و موضوع 

را در دستورکار خود قرار دادند.
وی افزود: ماموران پس از کسب اطلاعات لازم از محل مذکور بازدید بعمل آوردند که در نتیجه این عملیات تعداد 

۱۸ کیسه ۲۵ کیلویی شیر خشک زرین شاد جمعاً مقدار ۱۴۲۰۰ کیلوگرم شیر خشک کشف شد.
جانشین فرمانده انتظامی ارزش محموله مذکور را برابر اعلام کارشناسان مربوطه پنج میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: پس از 

بررسی های صورت گرفته توسط کارشناسان سازمان غذا و دارو و اصناف مشخص شد اقلام مکشوفه، غیر بهداشتی و توزیع خارج از 
شبکه و غیر مجاز تشخیص داده شدند.

این مقام انتظامی از دستگیری یک فرد متخلف و تحویل وی به مرجع قضائی خبر داد و گفت: پلیس با افرادی که با تهیه و توزیع مواد غذایی غیر 
بهداشتی و غیر مجاز سلامتی و جان مردم را به مخاطره می اندازند قاطعانه مقابله می کند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 استفاده از سامانه سیب 
برای تشخیص بیماران 
و کنترل آن ها به مدت 
۱۴ روز و کسانی که از 

بیمارستان مرخص 
شده اند به مدت ۱0 روز 

 انجام
 می شود

حجــت الــه غلامــی 
سخنگوی ستاد استانی 
مقابلــه بــا کرونــا در 
اصفهان  درباره برخورد 
با کســانی که از اجرای 
محدودیت ها سرپیچی 
می کنند اظهار داشت: 
با توجه به اینکه حدود 
۹ روز از اجرای محدودیت ها می گذرد 
در بخش های مختلف مانند کاهش 
سفرها، رعایت دستورالعمل ها توسط 
اصناف وضعیت نسبتاً خوبی داشتیم، 
ولــی تخلفاتی نیــز رخ داد که برای 
برخــورد با آن ها در جلســه ســتاد 
 مقابله با کرونــا طرح هایی تصویب

 شد.
او ادامه داد: قرار اســت در این هفته 
تیم های بازرسی، بهداشت و درمان، 
تعزیرات و اتاق اصناف کسانی را که 
از محدودیت ها سرپیچی کرده اند را 

مورد بررسی قرار دهند.
غلامی گفت: از ایــن هفته به صورت 
گسترده در تمام اســتان سه روش 
اجرا می گردد. کنترل ورود به اماکن 
عمومــی ماننــد ادارات، پایانه هــا، 
اتوبوس ها و مترو با استفاده از کارت 
ملی صورت می گیــرد و اگر افرادی 
دچار بیماری کرونا باشند اجازه ورود 

به این اماکن را ندارند.
او افزود: همچنین استفاده از سامانه 
ســیب برای تشــخیص بیماران و 
کنتــرل آن ها بــه مــدت ۱۴ روز و 
کســانی که از بیمارســتان مرخص 
 شــده اند بــه مــدت ۱۰ روز انجام

 می شود.
سخنگوی ســتاد اســتانی مقابله با 

کرونا در اصفهان با اشاره به شناسایی 
بیماران کرونایی گفت: در ســومین 
روش، پرســش از خانوار هــا بــرای 
تشخیص بیماری با ســامانه کووید 
۱۹ به صــورت طرح محلــه محور و 
به کمــک بســیج و دانشــگاه علوم 
 پزشــکی در ســطح محلات صورت

 می گیرد.

سخنگوی ستاد استانی مقابله با کرونا در اصفهان خبر داد؛  

تصویب ۳ طرح جدید کرونایی در اصفهان
سخنگوی ستاد استانی مقابله با کرونا در اصفهان از تصویب سه 

طرح جدید برای مقابله با کرونا در استان خبر داد.

     کنترل ورود به اماکن عمومی مانند ادارات، پایانه ها، اتوبوس ها و مترو با استفاده از کارت ملی صورت می گیرد

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش
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معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی 
استان اصفهان:

بافت فرسوده استان اصفهان با 
پرداخت تسهیلات بانکی نوسازی 

می شود 
پرداخت وام اصفهان معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و 
شهرسازی استان اصفهان گفت: تسهیلات بانکی جهت نوسازی 
بافت های فرسوده در شهرهای استان اصفهان پرداخت می شود.

به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی )اصفهان(، امیر زاغیان 
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار 
کرد: برنامه ریزی برای بهسازی بافت های ناکارآمد شهری از مهمترین 

طرح های این اداره کل در حوزه بازآفرینی شهری تعریف شده است.  
وی افزود: در این راستا تسهیلات بانکی جهت نوسازی بافت فرسوده در 

شهرهای استان اصفهان  پرداخت می شود.  
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان تاکید 
کرد: تسهیلات بانکی بازآفرینی شهری بصورت ترکیبی با سه نرخ ۹، ۱۶ 
و ۱۸ درصد پرداخت می شــود که در این رابطه ماهیت متقاضی، نوع 

ساخت وساز و شهر محل اجرای پروژه قابل توجه است.  
وی مزایای این طرح را، عدم نیاز به سپرده گذاری برای دریافت تسهیلات 
و امکان دریافت آن با ارائه سند تک برگ عنوان کرد و گفت: در این طرح 
علاوه بر تسهیلات بانکی، از سوی شهرداری ها نیز امکان تخفیف حداقل 
۵۰ درصد عوارض ساخت، تراکم ساخت و تقسیط مابقی آن وجود دارد.  
زاغیان اضافه کرد: قابلیت تبدیل تسهیلات به فروش اقساطی و تقسیط 
آن به مدت حداکثر ۱۲۰ ماه از دیگر مزایای تسهیلات بانکی بازآفرینی 

شهری است.  
وی بیان داشت: ثبت نام و استفاده از این تسهیلات بانکی طی دو مرحله 
انجام می شود که در مرحله نخست متقاضیان به سامانه ارائه تسهیلات 
بافت فرسوده به نشانی Facility.udrc.ir مراجعه کرده و پس از ثبت 

نام، پیامک رمز ورود دریافت می کنند.  
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان افزود: 
در مرحله دوم متقاضیان پس از ورود مشخصات پروژه در همین سامانه، 
از طریق پیامک، شــماره پرونده دریافت می کنند سپس اطلاعات به 

سرپرستی بانک مسکن ارسال می شود.  
وی افزود: پس از بررســی توســط سرپرستی بانک مســکن پیامکی 
برای متقاضیان ارســال می شــود و آنــان می توانند بــدون مراجعه 
 حضوری به ایــن اداره، با ورود به ســامانه بانک مســکن به نشــانی

 Loan.bank-maskan.ir مابقی اطلاعات را تکمیل کرده و پس 
از دریافت پیامک از شعبه جهت مراجعه حضوری به بانک  اقدام کنند.  

گــــزارش



بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار
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افزایش قیمت کالاهایی 
همچون گوشت یا کمبود 
اقلام دارویــی در برخی 
مواقــع باعث شــده که 
سیاســت تخصیص ارز 
۴۲۰۰ تومانــی همواره 
مورد انتقاد کارشناســان قرار بگیرد. 
اما این سیاســت نیز ذی نفعان خود را 
دارد که حال به دفاع از آن پرداخته اند.

فرامــرز اختراعی، رئیس ســندیکای 
تولیدکنندگان مواد اولیه شــیمیایی 
در مورد افرادی که درخواست حذف 
ارز ۴۲۰۰ تومانــی را دارند می گوید: 
»متأسفانه علاوه بر رسانه های معاند، 
دلالان دارو به واسطه این که آزاد شدن 
نرخ ارز برای آنهــا منافعی دارد دنبال 
این مقوله هستند. از طرفی در شرایط 
فعلی انســولین را به عنوان یک بهانه 
پیدا کرده اند و به واسطه این که چون 
قیمت دارو در ایران پایین است دارو در 
حال قاچاق است پس باید تخصیص ارز 

ترجیحی به دارو متوقف شود.«
وضعیت ارزی کشور هر سال بدتر 

از پارسال
برای درک صحت گفته های اختراعی 
می توان به روش تخصیص ارز ۴۲۰۰ 
تومانی اشاره کرد. درواقع این سیاست 
که از اوایل سال ۹۷ در حال اجرا است 
در ابتدا گســتره بســیاری از کالاها و 

خدمات را در بر می گرفت تا جایی که 
دولت به واردات غذای سگ و گربه نیز 

ارز تخصیص می داد.
با ورود به ســال ۹۹ کالاهایی که ارز 
۴۲۰۰ تومانــی به آن هــا تخصیص 
می یافت از همیشــه کوچک تر شده 
است اما با این حال عرضه همین کالاها 
در بــازار کاهش یافــت. در صدر این 
فهرست تا به اینجا می توان از انسولین 
نام برد که تا چندی پیش نیز دستمایه 

فشار رسانه های غربی به کشور بود.
ارز ۴۲۰۰ به نام مردم به کام دلال ها

باوجود اینکــه واردکنندگان در چند 
ماه گذشــته سعی داشــته اند کمبود 
انســولین در بازار را به عدم تخصیص 
ارز ۴۲۰۰ تومانــی نســبت دهند اما 
گفته های مســئولین خلاف این ادعا 
را نشــان می دهد. واردات انسولین در 
شــش ماه اول سال نســبت به مدت 
مشابه ســال گذشــته با افزایش ۱۳ 
درصدی روبرو بوده است اما نه تنها نیاز 
بازار انسولین کشور تأمین نشده است 
بلکه بازار با کمبود این دارو روبرو شد. 
کارشناسان دلیل این کمبود را اختلاف 
قیمت فاحش انســولین با کشورهای 
همســایه به دلیل رانــت ارز ۴۲۰۰ 
تومانی و درنتیجه قاچاق معکوس آن 

دانسته اند.
آنچه در رابطه با انسولین رخ داده است 
بعــد از آن در بازار گوشــت نیز اتفاق 
افتاد. در واقع قیمت گوشــت که باید 
به خاطــر تأمین مواد خــوراک دام با 
ارز ترجیحی ثابــت می ماند به یکباره 
شروع به افزایش کرد. تداوم وضعیت 
نابســامان کالاهایی کــه ارز ۴۲۰۰ 

تومانی دریافت کرده اند، کارشناسان و 
منتقدان این سیاست ها را بر ایده های 

جایگزین خود استوار کرده است.
جایگزینی حمایت ریالی به جای 

رانت ارزی لازمه خروج از بحران
در حوزه دارو کارشناسان و نمایندگان 
مجلس جایگزینــی حمایت بیمه ای 
بجای تخصیــص ارز ۴۲۰۰ تومانی را 
پیشــنهاد می دهند. آن هــا معتقدند 
می توان با حذف یا نزدیک کردن نرخ 
ارز ترجیحی از ۴۲۰۰ به نزدیک بازار 
آزاد از رانت این سیاست کاست تا سود 
قاچاق معکوس کالاهــای مذکور به 
خارج از کشــور کاهش یابد. علاوه بر 
این تولیدکنندگانی که در حال حاضر 
بیشــتر هزینه های خود را به صورت 
ریالی یا با نرخ نیمایی تأمین می کنند و 
قادر به رقابت با رانت وارداتی نیستند، 
می توانند کالاهای خــود را روانه بازار 

کنند.
با تغییر فوق بدون شک کمبود اقلامی 
همچون انسولین در کشور رفع خواهد 
داد اما در کنار حذف یــا تعدیل نرخ 
ارز ترجیحــی، حمایــت جایگزین از 
مصرف کننده لازم است. کارشناسان 
بــرای حمایــت از مصرف کننــده 
انتقال مابه التفــاوت افزایش نرخ ارز 
به شــرکت های بیمه ای را پیشــنهاد 
می دهند. البته بــرای اطمینان از این 
انتقال ارز باید همچنان ســهمیه این 
کالاها از درآمد ارزی کشــور شــفاف 
بماند یا در صورت نیمایی شدن، عرضه 
آن در بازار نیما نیز به صورت نشان دار 
عرضه گردد و درآمــد حاصل از آن به 
بیمه هــا برای حمایــت از مردم داده 

شود.
تعدیــل نــرخ ارز ۴۲00 عامل 
صرفه جویی در مصارف و کاهش 

فساد ارزی
با تعدیل نرخ ارز دولتــی یا عرضه ارز 
در بــازار نیمایی، نه تنهــا درآمدهای 
لازم برای حمایت از مصرف کنندگان 
تأمین خواهد شد بلکه امکان کنترل 
نرخ ارز برای دولت نیز افزایش خواهد 
یافت. منتقدین این ایده معتقدند که 
با این کار نمی توان افزایش فرانشــیز 
حاصل از تعدیل نرخ ارز ترجیحی دارو 
را پوشش داد اما کارشناسان معتقدند 
که با توجه به صرفه جویی هایی که رخ 
خواهد داد می توان از افزایش قیمت ها 

جلوگیری کرد.
با اجرای این سیاست نه تنها روند کند 

تخصیص ارز که تا بــه اینجا منجر به 
بلوکه شدن سرمایه های صنایع دارویی 
شده است، تســریع خواهد یافت بلکه 
با توجه به کاهش قاچــاق معکوس و 
کم شدن فسادهای ارزی مانند بیش 
اظهــاری فاکتور، یک ســوم تقاضای 
ارز نیز کاهش می یابد. در این صورت 
می توان به راحتــی از مصرف کننده 
برای تأمیــن کالای اساســی خود و 
تولیدکننده برای ادامه تولید حمایت 

کرد.
ایجاد هر تغییری نیازمند نظارت بر 

روند اجرا است
البته اجرای این سیاســت بدون شک 
نمی تواند با حذف یکبــاره ارز ۴۲۰۰ 
تومانی مشــکلات فعلی را حل کند. 
سیاست گذار پس از انتخاب سیاست 

درست برای اجرای آن باید به نظارت 
بیشتر بپردازد. در زمینه دارو نباید به 
شفافیت حاصل از دفترچه های بیمه 
اکتفا کرد بلکه می توان با گســترش 
هرچه بیشتر ســامانه رهگیری دارو 
)تیتک( به عنوان رصد کننده جریان 
توزیع دارو در کشــور به اجرای بهتر 

جایگزینی فوق کمک کرد.
در نتیجه دولت بدون اینکه قیمت ها 
برای مردم افزایش یابــد می تواند به 
تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی پایان دهد. 
البته لازمه اجــرای موفقیت آمیز این 
تغییر، اولاً انتقال نشان دار درآمدهای 
ارزی حاصــل از تعدیل یــا حذف ارز 
ترجیحی اســت و ثانیاً نظارت بر روند 
توزیع دارو با گســترش سامانه تیتک 

را لازم دارد.

طرفداران رانت ارز ۴۲۰۰ تومانی؛ مدعی مبارزه با دلالی دارو!
باوجود اینکه ذی نفعان ارز ۴۲00 تومانی حذف آن را خواســته دلال ها 

می دانند؛ اما نگاهی به روند تخصیص این ارز نشان می دهد که دلال ها و 

قاچاقچیان دارو بزرگ ترین ذی نفع وضعیت فعلی هستند.

با تعدیل نرخ ارز 
دولتی یا عرضه ارز 

در بازار نیمایی، 
نه تنها درآمدهای 
لازم برای حمایت 

از مصرف کنندگان 
تأمین خواهد شد 

بلکه امکان کنترل 
نرخ ارز برای دولت 
نیز افزایش خواهد 

یافت. 

مهر
گزارش

ISFAHAN
N E W S

استخدام حسابدار خانم با حقوق اداره 
کار و بیمه در اصفهان

موبایل ۰۹۰۳۰۲۱86۱۰

استخدام برنامه نویس php آقا 
در شرکت معتبر انفورماتیکی در 

اصفهان
peyvandco2006@gmail.com

استخدام کارشناس بازرگانی و 
کارشناس طراحی سیستم های حرارتی 

employment@saapec.com

استخدام حسابرس در یک موسسه 
حسابرسی در اصفهان
موبایل ۰۹۳8۱556۷۳۴

استخدام رئیس ترابری آقا با حقوق و 
مزایا در یک شرکت معتبر در اصفهان

supplyc873@gmail.com

 هتل های کوچک برای قرنطینه بیماران کرونا ت
جهیز می شوند

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: هتل های جهانگردی و ایرانگردی دو و سه ستاره 
با همکاری وزارت گردشگری و اماکنی از بنیاد مستضعفان برای قرنطینه بیماران کرونا تجهیز و 

بکار گرفته می شود.
 نمکی در اجلاس روسای دانشگاههای علوم پزشکی که به صورت آنلاین برگزار شد، افزود: با تکیه 
بر هر خانه یک پایگاه سلامت آموزش های پیگیری از کرونا را به مردم منتقل می کنیم و از روسای 
دانشگاههای علوم پزشکی می خواهیم که از ظرفیت رسانه ها به خصوص صدا و سیما برای آموزش 

مردم استفاده کنیم تا سطح آگاهی مردم برای مراقبت از خود در برابر بیماری بالا برود.
وی گفت: انتظار مهم دیگری که از دانشگاههای علوم پزشکی داریم این است که به هیچوجه با 
افرادی که پروتکل شکنی می کنند و با این کار باعث افزایش مرگ و میر می شوند، مماشات نکنند 

و بر اجرای دقیق پروتکل ها نظارت مستمر داشته باشند.

وزیر بهداشت افزود: با اینکه با مساعدت دانشگاههای علوم پزشکی و همکاری مردم و مسئولان آمار 
مرگ و میر رو به کاهش است اما باید منتظر پیک زمستان هم باشیم به خصوص در مناطق گرمسیر 
جنوبی که مردم در هوای سردتر به اماکن بسته می روند و احتمال شیوع بیشتر بیماری وجود دارد. 
بنابر این نظارت بر اجرای پروتکل ها مطابق مقررات قرمز، زرد، نارنجی باید با جدیت ادامه پیدا کند.

وی گفت: توسعه مراکز سرپایی، مراکز ۱6 ساعته و ۲۴ ساعته به خصوص در حاشیه شهرها که 
جمعیت حاشیه نشین فضاهای کوچکی برای زندگی دارند و تعداد زیاد جمعیت کنار هم هستند، 
باید جدی گرفته شود، نباید اجازه دهیم در پوست شهر افراد ناقل به عنوان کارگران یا مشاغل 
دیگر تردد کنند و بیماری را گسترش دهند، با توجه به اینکه بسیاری از این افراد در حاشیه شهرها 
در خانه های کوچک 5۰ متری زندگی می کنند و امکان قرنطینه در این فضاها وجود ندارد باید 
از ظرفیت های موجود برای قرنطینه بیماران استفاده شود به نحوی که حریم خصوصی این افراد 

هم حفظ شود.
نمکی گفت: در مورد قرنطینه از دکتر کولیوند به عنوان مسئول کشوری تأمین قرنطینه خواسته 
ایم که با مساعدت وزارت گردشگری و کمک بنیاد مستضعفان و غیره مراکزی را برای در هتل 

ها و اقاماتگاههای گردشگری شناسایی و برای قرنطینه 
آماده کنند و از دانشگاههای علوم پزشکی می خواهیم 

که اعلام کنند به چقدر ظرفیــت برای قرنطینه 
بیماران نیاز دارند و چقدر امکان قرنطینه خانگی 

وجود دارد.
وزیر بهداشت افزود: حتماً حاشیه شهرهای بزرگ 

را پایش شود از امکانات نیروهای بسیج و مساجد و 
کانکس ها برای گسترش خدمات سرپایی استفاده 

شود، اگر خدمات سرپایی گسترش پیدا نکند، بیماران 
با تاخیر و حال بد به بیمارستانها می آیند. حتماً با ظرفیت 

مناسب به فکر ارائه خدمات ســرپایی باشیم نه مثل مراکز جامع 
سلامت در حد خانه های بهداشت هم شــده در حاشیه شهرها این امکانات فراهم شود و البته 

بیماران کووید و غیر کووید باید کاملاً از هم جدا باشد.

استخدام مدیر اداری و منابع انسانی 
در یک شرکت پیمانکاری در اصفهان

didar.te.9@gmail.com

استخدام کارشناس کنترل پروژه در 
شرکت تعمیرات نیروی برق اصفهان

h.r.epmc1370@gmail.com

استخدام مسئول دفتر و کارشناس 
مهندسی فرآیند در پوشش گستر 

سپاهان
تلفن ۰۳۱۳858۷5۹6

فرمانده ســتاد مقابله با کرونا در کلانشهر 
تهران در خصوص جزئیات طرح شهید ســلیمانی با هدف بیماریابی زودرس و قرنطینه 
سریع تر توضیحاتی ارائه کرد.علیرضا زالی فرمانده ستاد مقابله با بیماری کرونا در کلانشهر 
تهران، با اشاره به اجرای طرح آموزش، بیماریابی و جداسازی مدیریت کرونا )طرح شهید 
سلیمانی(، اظهار کرد: بر اســاس امضای تفاهم نامه مشترک بین وزیر بهداشت و رئیس 
سازمان بسیج مستضعفین، بیماریابی، غربالگری و شناسایی افراد مشکوک در استان های 
سراسر کشور و در تهران در قالب طرح شهید سلیمانی اجرا شده است.او ادامه داد: طرح 

شهید سلیمانی در قالب شناسایی بیماران و افراد مشــکوک در محلات کشور اجرا 
می شود و این طرح در زمینه بیماریابی زودرس و قرنطینه سریع تر بیماران در سراشر 
کشــور از جمله در تهران از اول آذر آغاز شده است.فرمانده ســتاد مدیریت مقابله با 
بیماری کرونا در کلانشهر تهران با اشاره به اینکه هماهنگی های لازم بین دانشگاه های 
علوم پزشکی سراسر کشــور برای اجرای طرح شهید سلیمانی انجام شده است، تاکید 
کرد: طرح بیماریابی شهید سلیمانی با همکاری بســیج، هلال احمر و سایر نهادهای 
ذی ربط و با هدف شناسایی بیماران به صورت محله محور انجام می شود که در این طرح 
با تشخیص معاونت های بهداشت دانشــگاه های علوم پزشکی و مراقبان سلامت، انجام 
تست و آزمایش های مربوطه سریع تر و هدفمند از افراد مشکوک و مبتلا صورت می گیرد.

مشخص شدن تأثیر محدودیت ها بر تعداد فوتی ها بعد از حدود یک ماه 
او  گفت: محدودیت ها از اول آذر در تهران مانند ســایر استان های کشور آغاز شده است 
و تأثیر آن در میزان فوتی های ناشــی از بیماری کرونا یک ماه تــا ۴۰ روز و میزان موارد 
مراجعات سرپایی به بیمارستان ها و مراکز درمانی بین ۱۰ تا ۱۴ روز بعد خودش را نشان 
می دهد.زالی افزود: در حال حاضر افراد باید برای پیشگیری از ابتلا به بیماری کرونا، هنگام 
خروج از خانه حتماً از ماسک استفاده کنند و تا حد امکان از ترددهای غیرضروری در سطح 
شهر بپرهیزند.فرمانده ستاد مدیریت بحران شهر تهران گفت: مردم باید دستورالعمل های 
بهداشتی را به خصوص شستن دست ها با آب و صابون به مدت حداقل ۲۰ ثانیه را رعایت 
کنند زیرا این اقدامات ساده ترین راه پیشگیری از ابتلا به بیماری کرونا است و برای کنترل 

و مهار بیماری باید چرخه انتقال این ویروس منحوس در کشور شکسته شود.
بیماران کرونایی چگونه در هتل ها مستقر می شوند؟

پیرحسین کولیوند رئیس قرارگاه پشتیبانی طرح آموزش، بیماریابی و جداسازی مدیریت 

کرونا )طرح شهید سلیمانی( نیز درباره این طرح گفته است: طرح بیماریابی، آموزش و 
جداسازی افراد مبتلا شــده به ویروس کرونا با همکاری تمام دستگاه ها مخصوصا بسیج 
و بسیج جامعه پزشکی شــروع شده و پشتیبانی طرح بر عهده ســازمان اورژانس کشور 
قرار است.کولیوند با اشاره به اینکه ظرفیت هتل ها و مهمانسرا هایی که می توان از آن ها 
برای سکونت استفاده کرد مشخص شده است، ادامه داد: وزارت میراث فرهنگی هتل ها 
و وزارت ورزش و جوانان خوابگاه های خود را بــرای قرنطینه بیماران کرونایی در اختیار 

اورژانس قرار داده اند.
او تاکید کرد: در مرحله اول از ظرفیت هتل ها برای قرنطینه افراد مبتلا به کرونا استفاده 

می شود. قالب این افراد کسانی هستند که در منزل توان خودجداسازی ندارند.
رئیس قرارگاه پشتیبانی طرح آموزش، بیماریابی و جداسازی مدیریت کرونا ادامه داد: در 
این طرح دو گروه قرنطینه می شوند. دسته اول کسانی هستند که ابتلای آن ها به کرونا 
مشخص شده، اما نیاز به بستری شدن ندارند و دسته دوم افراد بهبود یافته از کرونا هستند 

که باید از بیمارستان ترخیص شوند، درصورتیکه همچنان ناقل ویروس هستند.
کولیوند افزود: در این طرح کرامت انســان ها حفظ می شود و علاوه بر آن نظارت جامع و 
کاملی توسط کادر درمان، نیروی های بسیج و دانشــگاه های علوم پزشکی بر این مراکز 
اقامتی وجود دارد.او ادامه داد: مراکز بهداشتی و مراکز جامع سلامت افرادی که تستشان 
مثبت شده باشــد و یا افراد پر خطر که در ارتباط با بیماران کرونایی بوده اند را به هتل ها 
معرفی می کنند.رئیس سازمان اورژانس کشور گفت: در این مراکز پزشک، پرستار و روان 

شناس نیز مستقر است تا خدمات لازم را به بیماران ارائه کنند.
کولیوند گفت: در طرح شهید ســلیمانی آموزش رکن اساسی است که می تواند تاثیر به 

سزایی در پیشگری از ابتلا به کرونا داشته باشد.

صفر تا صد طرح شهید سلیمانی

استخدام کارشناس مالی، گزارش
کارشناس اداری و منابع انسانی در 

اصفهان
hr@farabipharma.ir

استخدام مدیر فروش و فروشنده 
صنایع دستی با مزایا در اصفهان

واتساپ ۰۹۱۳۴۲۱۳۲۰۰

استخدام برنامه نویس Frontend در 
شرکت مهندسی نوپرداز در اصفهان

تلفن ۰۳۱۳8۱8۰۰۰۰

استخدام سرپرست کارگاه در یک 
شرکت معتبر پیمانکاری در اصفهان

info@pars-treatment.com

استخدام مدیر فروش و فروشنده صنایع 
دستی با مزایا در اصفهان

واتساپ ۰۹۱۳۴۲۱۳۲۰۰

استخدام کارشناس حسابداری آقا در 
یک شرکت معتبر در اصفهان

marketingsales20202020@gmail.
com

استخدام کارشناس مالی، کارشناس 
اداری و منابع انسانی در اصفهان

hr@farabipharma.ir

استخدام مدیر اداری و منابع انسانی 
در اصفهان

emp.hrms@gmail.com

غذاهای بیرون بر را با 
مایکروفر کرونازدایی 

کنید
 عضو ســتاد ملی مقابله با کرونا گفت: 
با توجه به نحوه تهیه و فروش غذاهای 
بیرون بر و احتمال آلودگی ظروف بسته 
بندی به ویــروس کرونا، بایــد پس از 
دریافت غذا، محتوای آن را درون ظرف 
دیگــری ریخته و بــا ماکروفر ویروس 
زدایی کنیم.دکتر مسعود مردانی افزود: 
احتمال آلودگی ظروف غذاهای بیرون 
بر به ویروس کرونا به این دلیل اســت 
که از زمان تهیه، بســته بندی،  توزیع 
و رسیدن به دست مشــتری باید یک 
چرخه چند نفره را طی کند اگر فقط یک 
نفر در این چرخه مبتلا به کرونا باشــد 

دیگران را نیز مبتلا می کند.

کاربران دســتگاه های رایانه ای مراقب 
آلودگی باشند 

وی همچنین در پاسخ به این سوال که 
آیا کیبوردهای رایانه که مورد استفاده 
مشترک کارکنان یک مجموعه قرار می 
گیرد  آیا می تواند سبب انتقال بیماری 
شــود نیز گفت: در صورت استفاده یک 
فرد مبتلا بــه کرونا از کیبــورد رایانه 
آلودگــی کیبورد ۱۰۰ درصد اســت و 
دیگر اســتفاده کننــدگان باید مراقب 

سلامتی خود باشند.
 اســتاد دانشــگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی با تاکید بر اینکه کاربران دستگاه 
های رایانه ای باید در طول زمان استفاده 
از رایانه از زدن دســت ها بصورت خود 
جداً خودداری کننــد، تصریح کرد: به 
رغم اینکه در مطالعات جدید مشخص 
شده که انتقال کرونا از سطوح به انسان 
کمرنگ است اما انتقال بیماری نیز دور 

از انتظار نیست .
پنهان کاری کرونایی

دکتر مردانی در پاسخ به این سوال نیز 
که چرا بســیاری از مبتلایان به کرونا 
بیماری خود را پنهان می کنند، اظهار 
داشــت : پنهان کاری بیمــاری کرونا 
سبب گسترش آن در جامعه و بخصوص 
اعضای خانواده می شود در حالی که فرد 
مبتلا باید علاوه بر معرفی خود به مراکز 
درمانی سریعاً تحت درمان قرار بگیرند.

محدودیت ها توانسته 
سیکل بیماری کرونا را 

بشکند
معــاون درمان وزارت بهداشــت، گفت: 
محدودیت های اعمال شــده توانســته 
ســیکل بیماری کرونا را بشــکند. قاسم 
جان بابایی، اظهار داشت: در حال حاضر، 
در اکثر استان ها شاهد روند نزولی ابتلاء 
به بیماری هســتیم و طبــق انتظارات، 
تأثیر مداخلات از اواخــر هفته دوم آغاز 
محدودیت ها نمود بیشتری خواهد یافت.

وی ادامه داد: محدودیت های اعمال شده، 
سیکل بیماری را خواهد شکست اما اگر 
بخواهیم میزان ابتــلاء به حداقل ممکن 
برسد این محدودیت ها و احتیاطات باید 
در داخل خانواده ها انجام شــود.معاون 
درمان وزارت بهداشــت، گفــت: افراد 

سالمند بیشترین گروهی هستند که دچار 
مرگ ناشــی از بیماری کرونا می شوند. 
ریســک مرگ و میر در صورت ابتلاء به 
بیماری در افراد بالای ۷۰ سال ۱۲ برابر 
بیش از افراد زیر ۴۰ ســال اســت.جان 
بابایی تاکید کرد: در زمــان پیک اعمال 
محدودیت ها ســیکل را خواهد شکست، 
اما کاهش مرگ و میر، دیرتر نمود خواهد 
یافت.معاون درمان وزارت بهداشــت، با 
عنوان این مطلب که بــار بیماری ارتباط 
زیادی با رفتار اجتماعی مردم دارد، افزود: 
برگزاری مراســم ها، تجمعــات، رفت و 
آمدها و ماندن طولانــی مدت در فضای 
بستری در روند افزایشی و پیک بیماری 
تأثیرگذار است، اما محدودیت های اعمال 
شده توانسته ســیکل بیماری را بشکند.

وی گفت: باید به دو گــروه افراد زیر ۲۰ 
ســال که دارای علائم کمی هســتند اما 
بسیار ناقل هستند و سالمندان بالای 6۰ 

سال که گروه پرخطر هستند و بیشترین 
احتمال مرگ و میر را دارند، توجه جدی 
نمود.جان بابایی ادامه داد: در افراد با سن 
بالا علائم بیشــتر به صورت تب خفیف، 
بی حالــی، بی اشــتهایی و گاهی همراه 
با کاهش ســطح هوشــیاری نمود پیدا 
می کند. اما در افراد میانسال تابلو علائم 
بیشــتر به صورت تب، درد اســتخوانی، 
ســرفه، تنگی نفس و اختلالات چشایی 

و بویایی است.
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 Comprehensive 
Trade System 
operational
Iranian ICT minister 
announced that a 
Comprehensive Trade 
System has brcome 
operational.
Minister of Communications 
and Information Technology 
(ICT) Mohammad-Javad 
Jahromi said the system is 
meant to prevent smuggling, 
improve the transparency of 
trade statistics, and facilitate 
services for traders.
Iran's comprehensive trade 

system is a mechanism 
for the facilitation of 
doing business and will 
ease the complexities 
of international trade for 
traders. 
The system was unveiled in 
September 2018. 
It includes a Comprehensive 
Trade System, a Goods 
Identification System, 
an Integrated System for 
Warehousing Goods, a 
Validation System, and 
Credit Rating System 
(special of merchants and 
businesspersons) as well 
as Trade Credit Instructure.

Isfahan Power 
Plant to Help 
Support Water 
Conservation
Isfahan wastewater 
network will be linked via 
a 3000-meter pipeline 
to the sewage treatment 
unit of Isfahan Power 
Plant, in the eponymous 
central province, and save 
5 million cubic meters of 
water annually, managing 
director of the provincial 
electric company said.
“Construction of the 
wastewater unit for the 
power station cost $3.3 
million and is now ready 
to receive raw sewage for 
treatment,” Bargh News 
quoted Saeed Mohseni 
as saying. The output will 
be used by industries and 
farmers.
“The plant can produce 
5 million cubic meters of 
treated wastewater per 
annum, a part of which will 
be sold to farmers along 
the Zayandehrud River 
(now almost dry) and the 
rest to cooling towers and 
steam units in the power 
plant,” he noted.
The facility will treat 
effluent produced in 
nearby cities, namely 
Khomeini Shahr and 
Dorcheh and help ease the 
water problems of farmers 
in the central plateau 
forever grappling with 
chronic water shortages.
River Drying Up
Isfahan Power Plant 
was designed to use wet 
cooling towers, the water 
for which in the past 
came from Zayandehrud 
River. However, it is 
facing serious challenges 
because the river’s water 
levels continue to recede 
and the plant must use 
treated wastewater.
Located in the southwest 
of Isfahan and on the banks 
of Zayandehroud River, it is 
a steam power plant with 
five units and 835 MW 
capacity.
A steam power plant 
consists of a boiler, steam 
turbine and generator, 
and other auxiliaries. The 
boiler generates steam 
at high pressure and high 
temperature. The steam 
turbine converts the 
heat energy of steam into 
mechanical energy. The 
generator then converts 
the mechanical energy 
into electric power.
Isfahan is located in an 
arid region with below 
minimum precipitation 
and like many other 
provinces has been 
struggling with drought 
for years resulting in the 
gradual drying up of the 
Zayandehrud River – once 
the pride of the region.
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Saadat Dehghan 
said it is Turkey 
Customs Office’s 
right to inspect 
the cargoes which 
are imported 
into Turkey or 

transited through this 
country, adding that but 
this inspection should not 
cause any damage to the 
goods as sometimes the 
goods are damaged and 
forced to be returned to 
the country.
He said in recent weeks 
there have been some 
problems with Turkish 
Customs Office and the 
related Turkish bodies 
were informed but it 
was disregarded. He 
begged the Iran-Turkey 
Joint Commission, Iran 
Customs Administration, 
and Iran Trade Promotion 
Organization to take 
this issue seriously and 
resolve it.
He added that trucks 
carrying Iranian goods 
have sometimes to wait 
up to 70 days at Turkish 
Customs due to illogical 
reasons.
Saadat Dehghan added 
that sometimes truck 
carrying engine oil which 
just is being transited via 
Turkey but is stopped at 

the Turkish border for a 
long time while there is 
no legal problem for its 
transit. He warned that 
with current condition 
and long delay for release 
of the trucks, Iranian 
goods cannot be taken to 
their destinations on time 
and the exporters do not 
afford to pay the costs of 
the long delay.
He added that sometimes 
Iranian goods are 
damaged at the border 
and they are returned to 
the country and they are 
not even in a condition to 
be re-exported.
He reiterated that with 
the current condition, 
exports to Turkey 
become meaningless 
and all are recommended 
to forget exporting 
to Turkey because 
they will suffer losses, 
emphasizing that with 
the current attitude 
of Turkey, there is no 
possibility to develop 
trade with this country.

On the current domestic 
problems, Saadat 
Dehghan said that 
sanctions, forex problems 
and transportation are of 
the other woes affecting 
the trade with Turkey 
and above all Turkey’s 
behavior for solving these 
problems has caused 
exports to Turkey to lose 
its meaning.
He further said that 
imports from Turkey 
have also faced problems 
and transited cargo via 
Turkey faces domestic 
restrictions which makes 
traders lose interest in 
exports to Iran, and the 
truth is that Turkish 
traders cannot export to 
Iran.
Saadat Dehghan noted 
that in the time when 
borders were closed 
due to the Coronavirus 
pandemic, Iran’s exports 
to Turkey had declined 
by 90 percent but after 
opening of the borders 
it improved, and again 

recent problems have 
created hurdle for Iran’s 
exports.
According to the latest 
report released by 
Turkish Statistical 
Institute, Iran’s trade 
with Turkey stood at 
$2.28 billion during 
the first three quarters 
of 2020 (January-
September) to register 
a decrease of 59.76% 
compared with the 
corresponding period of 
2019.
Iran exported $782.3 
million worth of goods to 
Turkey during the period 
to register a 78.3% year-
on-year drop. Imports 
from Iran’s neighboring 
country stood at $1.5 
billion, down 27.3% YOY.
Monthly trade between 
Iran and Turkey fell to 
under $300 million in 
the ninth month of the 
year, mostly due to a fall 
in Iran’s exports to the 
neighboring country.

Despite sanctions:
Iran’s petchem production 
capacity increases by 10mn 
tons
Production capacity of petrochemicals since the 
beginning of the current year (started March 21, 2020) 
has increased by 10 million tons.
By implementing a number of six petrochemical projects 
since the beginning of the current year, the country’s 
petrochemical production capacity has increased by 
nearly 10 million tons despite sanctions.
Therefore, the petrochemical industry has been 
paid serious attention in its various down-, mid-, and 
upstream sectors in recent years.
Based on the planning made in this regard, objectives 
of which will be materialized by the next year (to 
start March 20, 2021), the country’s petrochemical 
production capacity will hit 100 million tons annually.
Once objectives predetermined in petrochemical 
industry are realized by 2021, petrochemical’s 
production capacity will hit 100 million tons, valued at 
$37 billion.
Iranian Oil Minister Bijan Namdar Zanganeh termed 
‘surge in production’ of petrochemical industry in line 
with implementation of ‘resistance economy’.
Concurrent with the development of petrochemical 
projects, feed needed by downstream petrochemical 
companies will be provided timely, he added.
He went on to say that six petrochemical projects have 
been put into operation since the beginning of the current 
year, total of which have added 10 million tons to the 
current production capacity.
The annual value of products in these six petrochemical 
complexes is estimated at about $1.5 billion, Oil Minister 
Zanganeh added.

Chabahar in southeast Iran, 
chance for a growing trade 
with neighbors
Southeastern strategic Iranian port of Chabahar is an 
opportunity for the country to promote trade and boost 
economic development with the neighboring countries.
Chabahar is the first Iranian port that is able to attract 
foreign operators, Director-General of Ports and 
Maritime Organization of the southeastern Iranian 
province of Sistan-Baluchestan Behrooz Aqaei told IRNA 
on Monday.
Aqaei referred to India as one of the foreign operators 
present in Chabahar.
Having joint borders with two neighboring countries 
of Afghanistan and Pakistan, Iran's Chabahar can be a 
route to join Indian Ocean and Africa to Commonwealth 
of Independent States (CIS), Iranian President Hassan 
Rouhani has once said.
After completion of the first phase of Shahid Beheshti 
Port in Chabahar, it can play important role in marketing, 
can attract investors and facilitate the arrival of different 
ships and vessels, Aqaei announced.
As a national development project, it will also prepare the 
ground for fostering trade exchange with neighboring 
states including India, Oman and Afghanistan, Aqaei 
underlined.
Indian operator in Shahid Beheshti Port with ten-year-
long agreement is committed to provide 85-million-
dollar worth of strategic equipment, Aqaei said, adding 
that the ownership of the equipment will be presented to 
Iran at the end of the agreement.
Thanks to Chabahar's capacities, India can transport 
commodities to Afghanistan with no need to Pakistan, 
the official added.
The official went on to say that Chabahar is an important 
port that can serve as a link to connect regional states, 
including Afghanistan and Central Asian countries, with 
its low-cost route.

Head of Iran-Turkey Joint Chamber of 
Commerce Mehrdad Saadat Dehghan 
criticized Turkey’s inspection process at the 
border checkpoints which harms the export 
and transit of the goods to or through this 
country.

No possibility to develop trade with 
Turkey; official

news

He further said 
that imports 
from Turkey 
have also faced 
problems and 
transited cargo 
via Turkey 
faces domestic 
restrictions 
which makes 
traders lose 
interest in 
exports to Iran, 
and the truth 
is that Turkish 
traders cannot 
export to Iran.
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Estimates 
for Oilseed 
Production 
Dwindle
 Atotal of 180,000 to 200,000 
hectares are estimated to 
have gone under oilseeds 
cultivation in the current crop 

year (September 2020-21), 
producing close to 600,000 
tons, according to the director 
of Agriculture Ministry’s 
National Oilseed Project.
“This amount will only meet 
18% of domestic demand and 
the rest needs to be imported 
… The government spends 
more than $4 billion per year 

to meet domestic demand 
for vegetable oils,” Alireza 
Mohajer was also quoted as 
saying by Young Journalists 
Club.
About a month ago, the 
official had told IRNA that 
the Agriculture Ministry 
estimates 550,000 hectares 
of farmlands will go under 

oilseed cultivation in the 
current crop year. 
This volume, he added, will 
yield close to 900,000 tons 
of different kinds of oilseeds, 
which would mark a 50% year-
on-year increase, provided 
farmers are encouraged to 
go along with the Agriculture 
Ministry’s plan.



Professor Rodney 
S h a ke s p e a re , 
a renowned 
p o l i t i c a l 
c o m m e n t a to r 
and visiting 
professor of 

binary economics at 
Trisakti University, believes 
that the assassination of 
Iranian Scientist, Mohsen 
Fakhrizadeh was carried 
out by the Israeli regime 
in full coordination with 
the United States and Saudi 
Arabia.
“European hypocrisy 
is sickening.  All the time 
Europe shows creepy-
crawly sycophancy to 
Israel and a complete 
unwillingness to ever 
stand up to the outrageous 
bullying of the USA,” noted 
Rodney Shakespeare, who 
is a co-founder of the Global 
Justice Movement.
The following is the full text 
of the interview:
Mohsen Fakhrizadeh, 
a senior Iranian expert 
specialized in nuclear 
technology was 
assassinated in a terrorist 
attack on Friday afternoon. 
What is your take on this?
This cowardly 
assassination was done 

by Israel.  Occupying and 
annexing the land of others 
whilst carrying out a 
creeping genocide in Gaza.
Israel has always wanted 
a war; Saudi Arabia has 
always wanted a war; and 
Trump has always wanted a 
war.  But they lack an excuse 
for starting one.  So a dirty, 
slimy killing is done in order 
to goad Iran into a response 
which could then be used to 
justify an attack.
If there is no response from 
Iran then it is certain that 
there will be some sort of 
(Mossad-organised) false 
flag incident for which Iran 
will be blamed thereby 
enabling Israel, Saudi and 
the USA to attack Iran. 
However, it is also certain 
that neither Israel nor Saudi 
Arabia (two bully-boy 
regimes) will attack Iran by 
themselves – they will want 

to be sure that the USA is 
also involved.
At present, only one thing 
restrains an attack on Iran 
and that is the certainty 
that, if it happens, a 
large past of West Asia 
(particularly America’s 
brutal, autocratic allies) 
will go up in flames.
Israeli media had 
announced that the plan 
for the assassination had 
failed last year. They also 
claimed that the name of 
Fakhrizadeh had been 
released to Israeli spy 
agency Mossad by the 
United Nations. What do 
you think?
Israel did it; Saudi connived 
at it -- and Trump is 
delighted.  He wants war so 
that he can pose as a Great 
President who (allegedly) 
is keeping America safe and 
so have an excuse to remain 

in the White House. 
(NB.  Trump’s legal 
campaign to overthrow the 
recent American election 
has a great weakness – lack 
of time to actually get the 
evidence particularly in 
relation to the Dominion 
computers.  A war would 
give him more time to fight 
the legal cases.)
Iran calls on the 
international community - 
especially EU- to end their 
shameful double standards 
& condemn this act of state 
terror. How do you think the 
international community 
should react to this crime?
European hypocrisy 
is sickening.  All the time 
Europe shows creepy-
crawly sycophancy to 
Israel and a complete 
unwillingness to ever 
stand up to the outrageous 
bullying of the USA.

Gen. Hatami:
Perpetrators of Fakhrizadeh 
terror must await Iran's 
response

Iran's Defense Minister warned perpetrators of 
the assassination of Martyr Fakhri Zadeh that no 
vicious crime, assassination, or stupid move will go 
unanswered.
The funeral ceremony of the Martyr Mohsen Fakhri 
Zadeh held with the presence of Iran's Defense 
Minister Brigadier General Amir Hatami as well 
other state officials.
Today it’s time to bid farewell to someone who lived 
his whole life in the path of right, said Hatami in this 
ceremony stressing that the vicious assassination 
of the Iranian scientist made him a role model for 
Iranian youth and students.
"In order to continue the path of Fakhri Zadeh, in the 
Sunday cabinet meeting, we decided to double the 
budget of the Research and Innovation Organization 
of the Ministry of Defense in the next Iranian year", 
Hatami announced.
Now, Fakhri Zadeh is a universal figure at the 
international level, and it is a beginning to the failures 
of the enemies of the Islamic Republic, he noted.
Today, it is 40 years that enemies claim that the 
military option is on the table, but, they did not have 
the courage or the opportunity to use it, he said and 
added, “Eventually they had to put their so-called 
option under the table with shame.”
Iran's Defense Minister also warned that no crime, 
assassination, or stupid move will go unanswered.
“In line with the instructions of the Leader of the 
Islamic Revolution, we won’t stop pursuing the case 
of the criminals and perpetuates of the terrorist 
attack”, he underlined.
“I sincerely thank all nations and governments who 
voiced their objection over the assassination” he 
also said, adding, “And the governments who didn’t 
condemn such terrorists’ move, must bear in mind 
that compromising with arrogant terrorists makes 
them more arrogant.”

Europe’s response to terror of Iranian 
scientist sickening

 A British scholar believes that the assassination of 
Iranian Scientist, Mohsen Fakhrizadeh was carried 
out by Israel in full coordination with the United States 
and Saudi Arabia.
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Ex-FM Stresses Iran’s 
Calculated, Decisive 
Response to Assassination 
of Fakhrizadeh
 Head of Iran’s Strategic Council on Foreign Relations 
said there will be a definite and calculated response to 
the assassination of prominent Iranian scientist Mohsen 
Fakhrizadeh.
“The Islamic Republic of Iran will undoubtedly give a 
calculated and decisive response to the criminals who 

took martyr Fakhrizadeh away from the Iranian nation,” 
Kamal Kharrazi said in a message released on Sunday.
The former Iranian foreign minister also paid tribute 
to the late scientist for pursuing scientific projects for 
ensuring the country’s security and protecting the 
homeland.
Fakhrizadeh, a senior nuclear and defense scientist, was 
assassinated by unknown gunmen in a small city east of 
Tehran on Friday evening.
After sustaining injuries from a car explosion and bullets, 
Fakhrizadeh was taken to the hospital with a helicopter, 
but succumbed to injuries a few hours later.
In a message after the incident, Leader of the Islamic 

Revolution Ayatollah 
Seyed Ali Khamenei 
called on all relevant 
administrators to 
“investigate this 
crime and firmly 
prosecute its 
perpetrators and its 
commanders” and “to 
continue the martyr’s 
scientific and technological 
efforts in all the sectors where 
he was active.”

sraeli media had 
announced that 
the plan for the 
assassination 
had failed last 
year.
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UN Chief calls 
for honouring 
the victims of 
chemical warfare
United Nations 
Secretary-General 
Antonio Guterres in 
his message on Day 
of Remembrance 
for All Victims of 
Chemical Warfare, 
30 November 2020, 
called for honouring 
the victims of chemical 
warfare by pledging to 
consign these dreadful 
weapons to the pages 
of history.
Guterres' message 
which was released on 
the occasion of the Day 
of Remembrance for 
All Victims of Chemical 
Warfare was e-mailed 
to IRNA by the United 
Nations Information 
Center (UNIC) in 
Tehran.
In the message, he said 
that "more than one 
hundred years after 
the first large-scale use 
of chemical weapons in 
battle, they continue to 
inflict terror, suffering 
and death.
 Recent years have 
seen the erosion of the 
taboo against chemical 
weapons, threatening 
the disarmament and 
n o n - p ro l i fe ra t i o n 
regimes.
The use of chemical 
weapons anywhere, 
by anyone, under 
any circumstances, 
is intolerable and a 
serious violation of 
international law.
Impunity for their use 
is unacceptable.
There can be no 
justification for the 
use of these abhorrent 
weapons. We must 
remain united and 
determined in 
preventing their use, 
or the threat of their 
use. We cannot allow 
ourselves to become 
inured.
It is imperative that 
those who use, or 
have used, chemical 
weapons are identified 
and held accountable. 
That is the only way 
to meet our moral 
responsibility to the 
victims of chemical 
warfare.
The Day of 
Remembrance for all 
Victims of Chemical 
Warfare is an occasion 
to pay tribute to 
the victims of these 
inhumane weapons, to 
assess our progress in 
preventing any future 
use, and to renew 
our determination to 
eliminate them from 
our world.
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Death of 'Zionist Israel' 
Sweetest Revenge for Killing 
of Top Iran Scientist: Ex-CIA 
Officer
 Robert David Steele, a former CIA agent, said that the Tel 
Aviv regime assassinated top Iranian nuclear scientist 
Mohsen Fakhrizadeh to provoke Iran’s counterattack, 
adding that the sweetest revenge for the death of the 
physicist is “the death of Zionist Israel”.
“The sweetest revenge for the deaths of General Soleimani 
and Scientist Mohsen Fakhrizadeh is the death of Zionist 
Israel. That is the Grand Prize,” Steele told Tasnim.
Born in 1952, Robert David Steele is a former military 
intelligence officer, a former Central Intelligence Agency 
officer, co-founder of the Marine Corps Intelligence Center, 
founder of conferences, and author of several books on 
intelligence reform and electoral reform. He is widely known 
for his promotion of open-source intelligence (OSINT).
Following is the text of the interview:
Tasnim: As you know, top Iranian nuclear scientist Mohsen 
Fakhrizadeh was killed in a terror attack near Tehran on 
Friday. What is your take on this?
Steele: I am quite certain this was done by Zionist Israel with 
the intent of provoking an Iranian counterattack that will 

lead to general war.
Tasnim: Do you believe that Iran will reserve the right to 
retaliate and bring the perceived perpetrators to justice? 
How should Iran react to this act of terror?
Steele: While every country has the right to retaliate and 
defend its sovereignty in all respects, Grand Strategy 
demands great wisdom and great patience, two qualities 
I believe the Leader (of the Islamic Revolution) has in 
abundance. I humbly and respectfully recommend no action 
external to Iran, no retaliation external to Iran. Within Iran, 
to the extent that Zionists and their agents can be identified 
and executed without public fanfare, this should be done.
The death of General Qassem Soleimani in Iraq while on a 
declared diplomatic mission that included a termination of 
the threat to the US Embassy by protesters was an atrocity 
and I salute the Leader and Iran for not reacting at the time.
Henry Kissinger said in 2012 that Israel -- the Zionist 
criminal apartheid genocidal state never to be confused 
with Judaism -- would cease to exist in 2022.  I and others 
who respect Iran are still on that timeline.
The sweetest revenge for the deaths of General Soleimani 
and Scientist Mohsen Fakhrizadeh is the death of Zionist 
Israel. That is the Grand Prize.
Tasnim: Western countries have remained silent about this 
assassination. Why?
Steele: Everyone understands that the Zionists have most 
Western politicians bribed and blackmailed, many with 

videos 
of them raping, torturing, 

and murdering children as well as drinking their blood 
and eating their flesh. I have just published book three in 
print of Pedophilia & Empire: Satan, Sodomy, and The Deep 
State, with two more volumes coming, and this series is in 
the top 20.000 of 6 million books published worldwide. It 
is also free online at https://pedoempire.com. President 
Trump's advisor Lin Woods has spoken recently to Satanic 
pedophilia as the final battle. I believe that Merkel and 
Macron specifically are Satanic pedophiles obedient to the 
Rothschilds and the agents of the Rothchilds, the Satanic 
pedophile House of Lords in the UK, and the administration 
of Benjamin Netanyahu in Zionist Israel.
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UAE condemns 
terrorist attack 
against Iranian 
scientist

 UAE Ministry of Foreign Affairs has 
issued a statement condemning 
the “heinous” terrorist attack 
against Iranian scientist 
Mohsen Fakhrizadeh.Mohsen 
Fakhrizadeh, the head of Research 
and Innovation Organization 

of Iran Ministry of Defense, was 
assassinated in a terrorist attack 
near Tehran on Friday afternoon.
The statement, which was issued 
on Sunday night, warned that the 
terrorist attack could further fuel 
conflict in the region.

"Given the current situation in 
the region, the UAE calls upon 
all parties to exercise maximum 
degrees of self-restraint to avoid 
dragging the region into new levels 
of instability and threat to peace," 
the statement said.



Funeral ceremony of Martyr Fakhrizadeh held in Tehran
The funeral ceremony of the martyred Iranian scientist Mohsen Fakhrizadeh 
started here Monday morning in the presence of Iran's Defense Minister 
Brigadier-General Amir Hatami.
Commander of the Islamic Revolution Guards Corps (IRGC) Major-General 
Hossein Salami, Iran’s Police Chief Brigadier General Hossein Ashtari, Commander 
of Aerospace Force of the IRGC Brigadier-General Amir-Ali Hajizadeh, Commander 
of Ground Forces of the Islamic Revolution’s Guard Corps ((IRGC) Brigadier-General 
Mohammad Pakpour and Commander of the IRGC Quds Forces Brigadier General Esmail Ghaani are 
participating in the ceremony.The body of martyr Fakhrizadeh was carried to the holy shrine of Imam 
Reza in Mashad on Sunday. It then went to Qom for a special ceremony in the mausoleum of Hadrat 
Masoumeh.

 Former US Deputy 
National Security Advisor 
said bombing Iran’s 
nuclear facilities will start 
a war in the Middle East.
Former US Deputy 
National Security Advisor 
Ben Rhodes said that 
bombing Iran’s nuclear 
facilities will initiate a war 
in the Middle East.
He went on to say 
bombing Iran’s nuclear 
facilities will not stop 
Iran’s nuclear activities 
because the Islamic 
Republic already has 
enough knowledge in this 
regard.
Ben Rhodes maintained 
that Iran could launch 
an attack on the US 
embassy in Baghdad or 
Saudi Arabia if its nuclear 
facilities are bombed, 
adding that one must be 
insane to initiate a war 
with Iran.
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Morning call to prayer : 
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Details of Iranian 
p a r l i a m e n t ' s 
strategic action 
plan to lift sanctions 
revealed
The spokesman of the Iranian 
parliament's National Security 
and Foreign Policy Commission 
said regarding the details 
of the strategic action plan 
to lift sanctions, added that 
strengthening Iran's nuclear 
activities and restricting the 
supervision of IAEA inspectors 
are among the features of this plan.

In an interview, said the double 
urgency bill on the action plan of 
the Iranian parliament (Majlis) to 
lift sanctions will be presented to 
the parliament open session for 
approval within a week.
He noted that according to the 
strategic action plan to lift the 
sanctions, 20% enrichment 
will be revived in Iran and the 
enriched uranium reserves will 
be increased.
Amoui said that according to 
the strategic action plan to lift 
sanctions, a new generation of 
centrifuges 2 and 6 will be used, 
and also the design of a heavy 

water reactor like the one in Arak 
will be on the agenda of the Atomic 
Energy Organization of Iran.
In response to the assassination 
of the top Iranian nuclear scientist 
Mohsen Fakhrizadeh, Iranian 
lawmakers on Sunday agreed to 
adopt a bill of double-urgency on 
a strategic measure to nullify the 
sanctions imposed on Iran.
Mohsen Fakhrizadeh, head of 
the Research and Innovation 
Organization of the Ministry 
of Defense was martyred in a 
terrorist attack near Tehran on 
Friday.

Reuters reported earlier this month that the 
Department of Defense (DOD) was planning 
to designate four more Chinese companies as 
owned or controlled by the Chinese military, 
bringing the number of Chinese companies 
affected to 35. A recent executive order 
issued by President Donald Trump would 
prevent U.S. investors from buying securities 
of the listed firms starting late next year.
It was not immediately clear when the 
new tranche, would be published in the 
Federal Register. But the list comprises 
China Construction Technology Co Ltd and 
China International Engineering Consulting 
Corp, in addition to Semiconductor 
Manufacturing International Corp (SMIC) 
and China National Offshore Oil Corp 
(CNOOC), according to the document and 
three sources.
SMIC said it continued “to engage 
constructively and openly with the U.S. 
government” and that its products and 
services were solely for civilian and 
commercial use. “The Company has no 
relationship with the Chinese military and 
does not manufacture for any military end-
users or end-uses.”
The DOD, the Chinese embassy in 
Washington and CNOOC did not immediately 
respond to requests for comment.
SMIC, which relies heavily on equipment 
from U.S. suppliers, was already in 
Washington’s crosshairs. In September, the 
U.S. Commerce Department informed some 
firms that they need to obtain a license before 
supplying goods and services to SMIC after 
concluding there was an “unacceptable risk” 
that equipment supplied to it could be used 
for military purposes.

The upcoming move, coupled with similar 
policies, is seen as seeking to cement 
outgoing Republican President Donald 
Trump’s tough-on-China legacy and to box 
incoming Democrat Biden into hardline 
positions on Beijing amid bipartisan anti-
China sentiment in Congress. The Biden 
campaign declined to comment.
The list is also part of a broader effort by 
Washington to target what it sees as Beijing’s 
efforts to enlist corporations to harness 
emerging civilian technologies for military 
purposes.
Reuters reported last week that the Trump 
administration is close to declaring that 89 
Chinese aerospace and other companies 
have military ties, restricting them from 
buying a range of U.S. goods and technology.
The list of “Communist Chinese Military 
Companies” was mandated by a 1999 law 
requiring the Pentagon to compile a catalog 
of companies “owned or controlled” by the 
People’s Liberation Army, but DOD only 
complied in 2020. Giants like Hikvision, 
China Telecom and China Mobile were added 
earlier this year.
This month, the White House published 
an executive order, first reported by 
Reuters, that sought to give teeth to the list 
by prohibiting U.S. investors from buying 
securities of the blacklisted companies from 
November 2021.
The directive is unlikely to deal the firms a 
serious blow, experts said, due to its limited 
scope, uncertainty about the stance of the 
Biden administration and already-scant 
holdings by U.S. funds.
Still, combined with other measures, it 
deepens a rift between Washington and 
Beijing, already at loggerheads over the 
China’s handling of the coronavirus and its 
crackdown on Hong Kong.
Congress and the administration have sought 
increasingly to curb the U.S. market access of 
Chinese companies that do not comply with 
rules faced by American rivals, even if that 
means antagonizing Wall Street.

There has been no evidence of widespread 
voter fraud, but Trump on Sunday — in 
his first TV interview since the US election 
— continued to say that the election was 
“rigged.”
“This is total fraud,” the president said on 
Fox News. “And how the FBI and Department 
of Justice — I don’t know, maybe they’re 
involved. But how people are allowed to get 
away with this stuff is unbelievable.”
“With all of the fraud that has taken place, 
nobody’s come to me and said, ‘Oh, the FBI 
has nabbed the people that are doing this 
scheme,’ ” Trump said, also adding that 
the DOJ has been “missing in action” , The 
Boston Herald reported.
Trump’s lawyers have been alleging 
widespread voter fraud in several 
states, claiming that the Democrats stole 
the election from Trump. Judges have 
repeatedly dismissed the campaign’s 
lawsuits, saying they are baseless. The 
Pennsylvania Supreme Court tossed a case 

Saturday night.
Joe Biden became the projected winner of 
the race four days after the election when 
Pennsylvania turned blue, at which point 
he had more than 270 electoral votes. The 
Dec. 14 Electoral College vote will make it 
all official.
Trump on Sunday said he was getting 
congratulated at 10 p.m. on election night.
“This election was over, and then they 
did dumps — they call them dumps,” the 
president said. “Big massive dumps in 
Michigan, in Pennsylvania, all over.”
The mail-in ballots, which were expected to 
lean Democrat, were counted later than the 
day-of votes. That caused some key swing 
states to shift from red to blue in the days 
after Election Day.
Trump said he will keep fighting the election 
results.
“I’m going to use 125% of my energy to do 
it,” the president said. “You need a judge 
that’s willing to hear a case. You need a 
Supreme Court that’s willing to make a real 
big decision …. It’s not like you’re going to 
change my mind. In other words, my mind 
will not change in six months. There was 
tremendous cheating here.”

Trump to add China's SMIC and CNOOC to 
defense blacklist - sources

Trump Says FBI, Department of Justice Could 
Be ‘Involved’ in ‘Rigged US Election’
 US President Donald Trump on Sunday said his administration’s 
Department of Justice and the FBI could be “involved” in an 
alleged widespread voter fraud conspiracy plot in the 2020 
presidential election.

The Trump administration is poised to add China’s top 
chipmaker SMIC and national offshore oil and gas producer 
CNOOC to a blacklist of alleged Chinese military companies, 
according to a document and sources, curbing their access to 
U.S. investors and escalating tensions with Beijing weeks before 
President-elect Joe Biden takes office.

Trump said he 
will keep fighting 
the election 
results.

This month, the 
White House 
published an 
executive order, 
first reported 
by Reuters, that 
sought to give 
teeth to the list 
by prohibiting 
U.S. investors 
from buying 
securities of 
the blacklisted 
companies 
from November 
2021.



پرداخت تسهیلات به کادر درمان
فرمانده بسیج وزارت اقتصاد و امور دارایی گفت: در زمینه های ارائه تسهیلات بانکی، بیمه و مسائل سهام عدالت کادر 
درمان تلاش کرده ایم که اتفاقات مثبتی رقم بزنیم.کادر درمانزمانی فرمانده بسیج وزارت اقتصاد و امور دارایی اظهار 
کرد: بر اساس وظیفه و دستوری که سازمان بسیج ادارات به ما ابلاغ کرد مرکز بسیج وزارت اقتصاد و امور دارایی 
به جهت برداشتن باری از روی دوش کادر درمان که هم بار روانی را در این روز ها متحمل می شوند و هم مشکلات 

جسمانی برایشان به وجود می آید برنامه ریزی هایی انجام دادیم که در حد توانمان کمک مناسبی به این عزیزان 
ارائه کنیم.وی ادامه داد: در زمینه های ارائه تسهیلات بانکی، بیمه و هم مسائل سهام عدالت کادر درمان تلاش کرده 

ایم که اتفاقات مثبتی رقم بزنیم.او گفت: ما به هفت حوزه زیر مجموعه بسیج وزارت اقتصاد و امور دارایی که شامل حوزه 
های بسیج بانک سپه، بانک ملت، بانک صادرات، بانک تجارت، پایگاه بسیج بیمه ایران، بانک ملی، بانک کشاورزی و بانک مسکن را 

ماموریت داده ایم که در بیمارستان هایی در غالب میز خدمت مستقر شوند و خدماتی را به کادر درمان که شامل پزشک ها، پرستاران، بهیار 
ها و خدمات کادر درمان هستند خدمات ارائه دهند.این مقام مسئول گفت: در بیمارستان مسیح دانشوری حوزه بسیج بانک سپه مستقر شد و دو 
روزی که در آنجا حضور داشتند درخواست های ارائه تسهیلاتی ۵۰ میلیونی را از کادر درمان دریافت کردند و درخواست های این عزیزان به منطقه 

شمال بانک سپه ارجاع داده شد و نزدیک ترین شعبه به بیمارستان معرفی شد.

»وام ازدواج« ۷۰ میلیون می شود؟
معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان با اشاره مشخص نبودن رقم قطعی »وام ازدواج« سال آینده 
در لایحه بودجه ۱۴۰۰، اظهار کرد: بارها گفته ایم که ما مخالف افزایش رقم وام  ازدواج در جهت کمک به جوانان 
نیستیم اما باید دستورالعمل های لازم در جهت جلوگیری از سوء استفاده و آسیب های احتمالی افزایش رقم وام 
ازدواج تدوین شود و مجلس هنگام تصویب و یا افزایش مبلغ پیشنهادی برنامه و بودجه به این نکات توجه کند.

محمد مهدی تندگویان با تاکید بر اینکه تامین تضامین و بازپرداخت وام  ازدواج باید در توان زوجین باشد، گفت: 
تاکنون دستور العملی توسط بانک مرکزی برای جلوگیری از سوء استفاده های احتمالی از افزایش رقم وام ازدواج 
تدوین نشده است، از سوی دیگر در تمام این سال ها با افزایش رقم وام ازدواج شاهد افزایش تعداد ازدواج ها نبوده ایم.

در حالی که زمزمه هایی از افزایش رقم وام ازدواج در سال آینده از ۵۰ به ۷۰ میلیون تومان به گوش می رسد، تندگویان معتقد 
است که برای افزایش آمار ازدواج جوانان باید هم راستا با پرداخت وام ازدواج، راهکارهای بلندمدت نظیر مسکن ارزان زوجین و یا تامین اشتغال پایدار 
برای زوجین را در پیش گرفت چراکه در غیر این صورت با افزایش رقم وام ازدواج شاهد افزایش تعداد ازدواج نخواهیم بود. تندگویان افزود: هرسال آمار 
ازدواج کاهش بیشتری داشته است. ما نیازمندیم تا در کنار رسیدگی به موضوعات اقتصادی، فرهنگ سازی و تغییر نگرش جوانان به سمت تشکیل 

زندگی و خانواده، برنامه ریزی فرهنگی و اجتماعی بلند مدتی را همگام با سیاست های کلی جمعیت و خانواده در پیش گیریم.

فرارو
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

مسیر رشد و توسعه 
اقتصادی کشور 

از مسیر تولید و از 
ریل گذاری تولید 

می گذرد. الان 
وضعیت تولید ما بد 
است. کارخانه های 
تولیدی ما مشکل 

دارند

اقتصاد ایران
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ماجرای تذکر مجلس 
به وزیر راه بابت گرانی 

بلیت هواپیما
در حالــی ۳۶ نماینده مجلس به 
وزیر راه بابت افزایــش ۲ برابری 
نرخ بلیت پروازهای داخلی تذکر 
دادند که سازمان هواپیمایی تنها با 
افزایش ۱۰ درصدی قیمت بلیت، 

موافقت کرده است.
 ۳۶ تــن از نماینــدگان مجلس 
پیش از ظهر یکشــنبه ۹ آذر ماه 
در پایــان نشســت صحن علنی 
مجلس شورای اسلامی، به وزیر راه 
و شهرسازی بابت افزایش دو برابری 
قیمت بلیت پروازهای داخلی تذکر 

کتبی دادند.
این در حالی اســت کــه اگرچه 
انجمن شــرکت های هواپیمایی 
در ۱۸ مهر ماه نرخ نامه جدیدی 
با افزایش بیــش از ۵۰ درصدی 
قیمت هــا نســبت به نــرخ نامه 
شهریور ۹۸ منتشر کرد، اما نهایتاً 
پس از کش و قوس های فراوان و 
برگزاری جلسات متعدد، سازمان 
هواپیمایی کشــوری ۲۴ آبان ماه 
با افزایــش ۱۰ درصدی حداکثر 
قیمت پروازهای داخلی نسبت به 
نرخ نامه ۲۰ خرداد امسال که ۴ ماه 
پس از شیوع کرونا و کاهش شدید 
تعداد پروازها تهیه و ابلاغ شــده 
بود، موافقــت و آن را برای اجرا به 

شرکت های هواپیمایی ابلاغ کرد.

ایسنا
خـــبـــر
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گرانی ها همچنــان ادامه 
دارد، بــازار بــورس دارد 
روز هــای متعادلــی را 
می گذرانــد و بازار هــای 
دارایــی دیگر نیز فــراز و 
فرود پر نوســان قیمت را 
تجربه می کننــد. در این 
شرایط برخی از نشانه های بهبود وضعیت 

اقتصادی کشور سخن می گویند.
از نظر این گروه تغییر سیاســت های نرخ 
بهره بانکی، روز های سبز بورس و نتیجه 
انتخابات آمریکا می تواند نشانه هایی برای 

بهبود وضعیت اقتصادی در آینده باشد.
اما مسعود دانشــمند اقتصاددان و دبیر 
کل خانــه اقتصاد ایران در ایــن باره نظر 
دیگری دارد. او در این باره گفت: وضعیت 
اقتصادی کشور تا زمانی که تولید و شکل 
تولید ما درست نشود و برمبنای تولیدمان 
اشتغال مان درست نشــود رو به بهبودی 
نخواهد رفت. این که یک لحظه قیمت دلار 
پایین بیاید یا این که وضعیت بورس کمی 
تغییر کند فکر کنیم اوضاع اقتصادی رو به 
بهبود است اینطور نیست. این ها هیچکدام 
به معنای بهبود وضعیت اقتصادی کشور 

نیست.
وی افزود: تغییر مســیر نرخ بهره بانکی، 
وضعیت متعادل بورس یا نتیجه انتخابات 
آمریکا عوامــل جنبی هســتند که در 
کنار تولید کشــور می توانند تأثیرگذار 
باشند. اگر قطار تولید روی ریل خودش 
قرار بگیرد آن وقت پایین بودن نرخ بهره 
کمک می کند که ســرعت تولید کمی 
بیشتر بشود یا وضعیت سرمایه گذاری در 
بازار سرمایه یا برداشته شدن تحریم های 
آمریکا می تواند کمک کند ســرعت این 
قطار بیشتر بشــود. ولی تا این قطار روی 
ریل قرار نگیرد هیچکــدام از این عوامل 
نمی توانند مؤثر باشند. قطار روی زمین 
خاکی نمی تواند راه برود. می شود با انرژی 
و هزینه زیاد آن را کشید و چند متری جلو 
برد، اما این به معنای این نیست که در مسیر 
رشد قرار دارد. دانشمند اضافه کرد: مسیر 
رشد و توســعه اقتصادی کشور از مسیر 
تولید و از ریل گذاری تولید می گذرد. الان 
وضعیت تولید ما بد اســت. کارخانه های 
تولیدی ما مشکل دارند. قیمت تولیدات 
ما بالاســت، چون مواد اولیه سخت پیدا 
می شود. به دلیل تحریم و به دلیل اف ای 
تی اف به راحتی نمی توانیــم مواد مورد 
نیاز را از خارج تامین کنیم یا تولیدمان را 
به خارجی ها بفروشــیم. از دو سر مشکل 
داریم. تا تولید ما درست نشود به نظر من 
این عوامل جنبی می توانند مؤثر باشند، اما 
درصد تاثیرشان خیلی زیاد نیست. اصل 

قضیه این است که قطار تولید روی ریل 
خودش قرار بگیرد.

دبیر کل خانه اقتصاد ایــران اظهار کرد: 
دولت سیاســت اقتصادی روشنی ندارد. 
فقط امروز و فردا را می گذراند تا این چند 
ماه بگذرد و برود. اگر ما به عنوان ملت ایران 
صبر کنیم و فکر کنیم ۹ ماه دیگر رئیس 
جمهور جدید می آید شاید فرجی بشود 
آن رئیس جمهور جدید هم مدتی درگیر 
تعیین وزرا و برنامه هایش است تا برنامه 
به مجلس بدهد بعد یک دو ســالی هم او 
فرصت ها را هــدر می دهد. دنیا منتظر ما 
نمی ماند که چه کار می کنیم و در نتیجه 
فاصله ما از کاروان رشــد جهانی بیشتر 
می شود و وضعیت مردم و معیشت آن ها 
هم بدتر می شود. تصور نمی کنم که حتی 
جلسه شورای عالی سران سه قوه که در 
صدد طرح مباحث اقتصادی است کاری 
از پیش ببرد. به این دلیل که دوره زمانی 
رییس قوه مجریه درحال اتمام است و دوره 

قوه مقننه تازه شروع شده است.

   راه حل چیست؟
وی خاطر نشان کرد: پیشنهاد من این است 
که بیاییم یک کمیته ای ایجاد بکنیم و تمام 
تصمیم گیری ها و اختیارات اقتصادی کشور 
برای تولید و بازرگانی را به آن بدهیم. این 
کمیته هم ۱۰ سال وقت داشته باشد یعنی 
با تغییر دولت هــا تغییر نکند. یک بخش 
این کمیته، دولت یــک بخش مجلس و 

یک بخش هم بخش خصوصی کشــور و 
بخش دیگر هم اســاتید دانشگاه باشند. 
این ها باید یک برنامه جامع اقتصادی برای 
تولید و اشتغال بنویسند و خودشان هم 
پای اجرایش بایستند. همه سازمان های 
دولتی و غیردولتی دیگر هم باید دستورات 
این کمیته را در راستای توسعه اقتصادی 
کشــور گوش بدهند. این راه حل بهبود 

وضعیت اقتصادی کشور است.
او ادامه داد: برنامه اقتصادی یک ســاله یا 
دوساله نیســت. این که دولت یک برنامه 
یک ساله بدهد این طوری نیست. برنامه 
اقتصــادی باید یکی دو ســال مطالعات 
ابتدایی داشته باشــد، بعد برود برای اجرا 
و تا نتایجش هم بخواهد به ثمر بنشیند 
و در زندگی مــردم و رشــد اقتصادی و 
شاخص های کلان اقتصادی کشور خود 

را نشان بدهد پنج تا هفت سال وقت لازم 
دارد؛ بنابراین نمی شود سه یا چهار سال 
یک رئیس جمهور بیاید یک برنامه بگذارد و 
رئیس جمهور دیگر آن را تغییر بدهد و یک 
برنامه دیگر بگذارد. ممکن است برنامه های 
این دو با هم فرق بکنــد. مثلا برنامه های 
آقای احمدی نژاد که در دوران ریاســت 
جمهوری اجرا می کردنــد با برنامه هایی 
که آقای روحانی اجرا کردند باهم در تضاد 

بودند.
در اثر نقل وانتقالات اندیشه ای و برنامه ای، 
تضاد برنامه ها و این که دولت آقای روحانی 
آمد و هر کاری که آقای احمدی نژاد کرده 
بود را کلا کنار گذاشــت تا کار خودش را 
انجام بدهد مردم ضــرر کردند و زیان کار 
واقعی ملت ایران بود. حالا ما می گوییم یک 
برنامه ای فارغ از دولت ها و این که رئیس 

جمهور چه کسی باشــد تعریف شود که 
مشخص کند اقتصادمان می خواهد دولتی 
باشد یا خصوصی. اگر خصوصی باشد باید 
چه مختصاتی داشته باشد؛ اگر دولتی باشد 
چگونه باید باشد. این ها را آن کمیته تعیین 

می کنند.
دانشمند بیان کرد: آن چهار بخش یعنی 
دولت، مجلس، بخش خصوصی و اساتید 
دانشگاه هر کدام وظیفه ای دارد. دولت و 
بدنه بوروکراسی آن، شکل اجرایی کار را 
برعهده می گیرد. مجلس امور قانون گذاری 
را بر دوش دارد. بخش خصوصی هم باید 
بار اجرایی کل این تصمیمات را برعهده 
بگیرد و کار انجام بدهد. اساتید دانشگاه هم 
باید به صورت عمیق و علمی آینده نگری 
 کنند و تصمیمــات را از لحــاظ علمی

 بررسی کنند. 

امیدواری برخی اقتصاد دانان به بهتر شدن وضعیت اقتصادی  

بوی بهبود می آید؟
گرانی ها همچنان ادامه دارد، بازار بــورس دارد روز های 
متعادلی را می گذراند و بازار های دارایی دیگر نیز فراز و فرود 
پر نوسان قیمت را تجربه می کنند. در این شرایط برخی از 

نشانه های بهبود وضعیت اقتصادی کشور سخن می گویند.



کسب و کار
سه شنبه 11 آذر 1399  | شمـاره 657

ISFAHAN
N E W S

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا
 تلفن:031-32274500    

روابط عمومی:تلفن: 32274754-031  فاکس: 32274514ـ 031 
سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  

فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031
 چاپ: گلریز

امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

www.esfahan-news.com

08
اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

بازارسلامتدیجیتالتا6سالآیندهبه600میلیارددلارمیرسد
مرکز فناوری سامسونگ-امیرکبیر پس از برگزاری 10 دوره شتابدهی برای تیم های استارت آپی، یازدهمین 
دوره شتابدهی خود را به راهکارهای نوآورانه حوزه سلامت دیجیتال اختصاص داده است. این موضوع علاوه 
بر اینکه به حساسیت موضوع سلامت در روزهای همه گیری بیماری برمی گردد اما بخشی از آن به دلیل 
موفقیت و دستاوردهایی است که اســتارت آپ های حوزه بهداشت و سلامت مرکز فناوری سامسونگ-

امیرکبیر کسب کرده اند. موضوع سلامت دیجیتال پس از شیوع کرونا بیشتر از قبل مورد توجه عموم جامعه، 
کارآفرینان و البته سرمایه گذاران هم قرار گرفت. به گفته آیدین پرنیا، داور مهمان دوره یازدهم مرکز فناوری 

سامسونگ-امیرکبیر و مدیر آزمایشگاه نوآوری سلامت دیجیتال مدلین تنها در نیمه اول سال 2020 نزدیک به 382 
قرارداد سرمایه گذاری به ارزش 9.2 میلیارد دلار برای رشد استارت آپ های حوزه سلامت دیجیتال امضا شده است.

آیدین پرنیا در مورد ارزش بازار سلامت دیجیتال می گوید »در سال 2019 اندازه بازار سلامت دیجیتال صد میلیارد دلار بوده است. در حالی 
که پیش بینی می شود تا 6 سال آینده این بازار با رشد 26 تا 28 درصدی به 600 میلیارد دلار برسد«.

به گفته پرنیا رشد اندازه بازار، استقبال بیشتر سرمایه گذاران و بکر بودن حوزه سلامت دیجیتال از جمله نکاتی است که باعث توجه کارآفرینان 
و صاحبان ایده به این بخش شده است.

سعی کنید قبل از هر جلسه ای، 
میزگرد با سرمایه گذاران یا یک 
ملاقات حضوری ساده، اطلاعات 

لازم را درباره سوابق حاضرین 
جلسه جمع آوری کنید. شاید 
نتوان برای یک جلسه آمادگی 
100 درصد داشت، اما نبود هیچ 

آمادگی هم ممکن است باعث از 
دست رفتن فرصت ها شود

،،
hbr.org :منبع
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 پارازیت
 روی سیگنال بورسی

در حالی بورس تهــران پس از افت 
نفس گیر ۴0 درصدی در ثلث دوم 
سال 99، در هفته های اخیر با رشد 
نماگرهای اصلی خود همراه شده 
است و یک قدم تا تغییر فاز فاصله 
دارد.کانال هایی کــه گردانندگان 
آنها خود را کارشــناس بازار سهام 
معرفی می کنند؛ اما با دادن آدرس 
غلط به سهامداران تازه وارد سعی در 
انحراف معاملات به مقاصد منتخب 
خود دارند. این نســخه انحرافی در 
حالی پیچیده می شــود که بهبود 
عوامل بنیادی، انتظــار برای غلبه 
تحلیل بر هیجان در معاملات سهام 
را افزایش داده است؛ اما پارازیت های 
ارسالی از ســوی کارشناس نماها 
می تواند در مجموع به تهدیدی برای 
معامله گران سهام تبدیل شود. در 
این میان بررسی ها موید آن است 
که به رغم سرازیر شدن پول حقیقی 
به گردونه معاملات سهام، این بازار 
همچنان نیازمنــد نگاهی ژرف تر 
نســبت به تحولات پیش رو است و 
همین امر سبب می شود تا تحلیل 
آن به خصــوص در بعــد رفتاری و 
همچنین مواجهــه بورس اولی ها 
با تحلیلگران حرفــه ای از اهمیت 

بسیاری برخوردار باشد.
بورس و فرابورس یــک روز دیگر را 
هم ســبزپوش به پایان رساندند و 
در حالی فاصله خود را با قیمت های 
ثبت شده در ماه های نخست سال 
کمتر کردند که همچنان سو تعبیر 
و نقص تحلیل از شــرایط موجود 
در کنــار ســاده انگاری وضعیت 
جاری می تواند به ســرمایه گذاران 
خرد آســیب بزند. بررسی ها موید 
آن است که به رغم ســرازیر شدن 
پول حقیقی به بازار سهام، این بازار 
همچنان نیازمند دیدگاهی ژرف تر 
نســبت به تحولات پیش رو است و 
همین امر سبب می شود تا تحلیل 
آن به خصــوص در بعــد رفتاری 
و همچنین مواجهه مــردم عادی 
با تحلیلگران حرفــه ای از اهمیت 
بسیاری برخوردار باشد.  روز گذشته 
رشــد 6/ 2 درصدی شــاخص کل 
بورس تهــران در حالــی به ثبت 
رســید که حالا پس از یــک دوره 
افت نفســگیر و بازگشت تعادل به 
نمادهای کوچک بازار و پتانســیل 
آنها برای تغییرات ســریع قیمت، 
نســخه های غلط کارشناس نماها 
بــرای ســهامداران می توانــد راه 
را برای محکم شــدن جــای پای 
 تحلیل و عقلانیت در بازار ســهام 

ببندد.
رونق بازار سهام همچنان تداوم دارد. 
روز گذشته دومین هفته از دور تازه 
صعود قیمت ها در بورس و فرابورس 
در حالی تداوم یافت که در این روز 
وجود تقاضای سنگین در بسیاری 
 از نمادهای بازار ســرمایه به رشد

 6/ 2درصــدی میانگیــن وزنــی 
قیمت ها در بورس تهران منجر شد 
و توانست شاخص کل این بازار را به 
سطح یک میلیون و ۴2۷هزار واحد 

برساند. 
رشد روز یکشنبه در حالی روی داد 
که طی ماه هــای اخیر و همزمان با 
کاهش تقریبا دسته جمعی قیمت ها 
در بازار یادشده بسیاری از نمادهای 
کوچک حاضر در این بازار برخلاف 
نمادهای شاخص ســاز در روزهای 
مثبت شدن دماســنج اصلی بازار 
سرمایه همچنان در صف فروش های 
سنگین می ماندند و همین مساله 
راه را برای چرخش آزادانه سرمایه 
در میان صنایع مختلف تا حدودی 

محدود می کرد.

مشرق نیوز
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

وزیر ارتباطات:

 قوانین پست بانک در جهت حمایت از استارت آپ ها باید اصلاح شود

به گفته وزیر ارتباطات اولین کاربری صحیح و فراگیر کارت 
ملی هوشمند در دولت الکترونیکی با حضور ویدیو کنفرانسی 
در جمع مدیران پست بانک رونمایی شد و به زودی در همه 

دستگاه ها اجرا خواهد شد.

محمدجواد آذری جهرمی با اشاره به حمایت پست بانک از کسب وکارهای نوپا گفت: »در 
این دوره، مأموریت جدیدی برای پست بانک تعریف کردیم و خواستیم در کنار توسعه عدالت 
اجتماعی به یک حوزه دیگر که آن هم مربوط می شود به عدالت اجتماعی بپردازد که آن هم 
حمایت از کسب وکارهای نوپا بود. حمایت هایی که از کسب وکارهای نوپا و استارت آپ ها در 
کشور صورت می گرفت در قابل دانش بنیان ها بود که عمدتاً شرکت هایی بودند که از منابع 

حمایتی دولتی قابل توجه ای بهره می گرفتند ولی برای همه امکان پذیر نبود.«
وزیر ارتباطات با بیان اینکه در بسط عدالت اجتماعی و در بسط استفاده از خلاقیت ها در تغییر 
ساختار اقتصادی دولت و کشور تلاش کردیم که با اجرای طرح نوآفرین همه استارت آپ های 
کشور را در ذیل پوشش حمایتی قرار دهیم گفت: »این اساس پست بانک مجری این طرح 
شناخته شد و به عنوان بانک تخصصی حوزه ICT هم معرفی شــد. فعالیت در این حوزه 
باعث شد که شرکت های ارتباطی خدمات، تراکنش ها و سرمایه گذاری هایشان را به سمت 

پست بانک بیاورد و مدیریت خوب هم باعث شد که پست بانک به رشد اقتصادی 
برسد. واگذاری بیشتر پست بانک در بازار سرمایه را هم بر اساس پیگیری ها و قانون 

متوقف کردیم.«
وی ادامه داد: »در سال گذشته پست بانک 98 میلیارد تومان سود عملیاتی داد و 
امسال هم بالغ بر پیش بینی ها نزدیک به ۴00 میلیارد تومان سود خواهد داشت و 
با تجدید ارزیابی که انجام خواهد شد و در حال صورت گرفتن است پست بانک از 
ذیل ماده 1۴1 خارج می شود و جزو بانک های سودده خواهد بود و این اقدام نتیجه 

نظم و انضباطی بود که در اجرای مقررات بانکی صورت گرفت.«
وزیر ارتباطات در ادامه با تأکید بر اینکه پیشگامی پست بانک در توسعه خدمات 
دولت الکترونیک و توسعه خدمات دیجیتال مسئله ای است که مورد انتظار است 
و خیلی نباید تعجب کرد از خدماتی امروز ارائه می شود گفت: »انتظاری که من از 
مجموعه مدیران پست بانک دارم این است، آن چیزی که پست بانک را از وضعیت 
نامناسب اقتصادی رهانید و به سمتی برد که سود ده شود پرداخت تسهیلات به 
کسب وکارهای نوپا و فعالیت به عنوان بانک اختصاصی حوزه دیجیتال بوده است. 

بنابراین بسیاری از مقررات پست بانک هم باید متناسب با این ساختار اصلاح شود.«
آذری جهرمی افزود: »بسیاری از وجوه اداره شده که در قالب طرح نوآفرین تصویب و به بانک 
می رود الان به دلیل وجود مانع وثایق به مشکل می خورند. اگر بخواهیم با نظام سنتی بانک به 
این حوزه بپردازیم فرق پست بانک با سایر بانک ها چیست؟ یک کسب وکار کوچک که در یک 
شهرستان و استان کوچک راه افتاده است و سرمایه گذاری خطرپذیر نیاز دارد و ما بخشی از 
آن را در قالب وجوه اداره شده تأمین می کنیم وثایق موردنظر بانک را از کجا باید تأمین کند؟ 
البته منطقی است که بانک هم در موقع سرمایه گذاری نیاز به وثیقه دارد. حل این مشکل نیاز 
به راه حل های خلاقانه دارد، راه حل خلاقانه مسئله ای است که باید مدیران بانک به آن فکر 

کنند.«
وی ادامه داد: »یکی از کارهایی که می توانید انجام دهید این است که ما صندوقی داریم تحت 
عنوان صندوق نوآفرین. صندوق نوآفرین شاید بتواند بخشی از سهام شرکت های نوپا را به 
وثیقه بگیرد و تعهد بدهد به پست بانک برای پرداخت این وثایق. این یک راه حل است حتماً 
راه حلی های دیگری وجود دارد که تحقق آن منجر به پیاده سازی عدالت اجتماعی و رشد 
اقتصادی کشور در حوزه اقتصاد دیجیتال می شــود. ما انتظار نداریم که در بخش خودمان 
که باید از صنایع خلاق و اقتصاد دیجیتال حمایت کند مانع تراشی شود. همه مدیران کل در 
سطوح استان ها باید شیوه های خلاقانه خود را به هیئت مدیره و مدیرعامل پیشنهاد دهد و 

راه حلی برای برداشتن موانع جلوی پای کسب وکارها ارائه کنند.«
آذری جهرمی در پایان گفت: »این مجموعه اقداماتی که در دســتور کار مدیران قرار دارد 
می تواند پست بانک را روزبه روز نامدارتر کند و بین بانک های کشور جایگاه قابل توجهی پیدا 

کند و سرمایه گذاران خود را به سمت افزایش سرمایه ترغیب کند.«

    از راه اندازی سرویس بانکی ویژه نابینایان
همچنین امیر ناظمی -رییس ســازمان فناوری اطلاعات- در این مراسم با بیان اینکه این 
فراگیری هم جنبه زیرســاختی و هم خدمات محتوا دارد، تصریح کرد: »فراگیری در حوزه 
خدمات به معنای این است که خدماتی ارائه شود که گروه های مختلف با نیازمندی های خاص 
بتوانند از این خدمات استفاده کنند و در حوزه بانکی و مالی، که گسترش و فراگیری خدمات 
مورد توجه بیشتری است اولین موضوع احراز هویت افراد بدون نیاز به حضور برای استفاده 
از خدمات مالی است. دومین موضوع دسترس پذیری خدمات بانکی است که به معنای آن 
است که هر گروه از مشتریان با توجه به نیازمندی های خاصی که دارند بتواند از آن خدمات 

استفاده کنند.«
ناظمی با تاکید بر اینکه رابطه بانک ها و فناوری اطلاعات یک ارتباط دوسویه است، گفت: 
»بانک ها از یک سو از فناوری اطلاعات استفاده می کنند تا خدمات مالی بهتری به شهروندان 
ارائه دهند و ابزارهایی مانند کیف پول الکترونیکی و احراز هویت و حتی ابزارهای مرتبط با 
شفافیت مالی در این دسته قرار دارند و از سوی دیگر بانک ها با حمایت از صندوق های جسورانه 
به توسعه تکنولوژی فناوری اطلاعات کمک می کنند.« وی با اشاره به اینکه هشت سال پیش 
میزان دسترسی به فناوری اطلاعات در کشور 22 درصد بوده و امروز با استراتژی های وزارت 
ارتباطات 81 درصد مردم حداقل هفته ای یکبار از اینترنت استفاده می کنند، اظهار کرد: در 

حال حاضر سطح پوشش در کشور 9۴ درصد به رسیده است.
رییس سازمان فناوری اطلاعات با بیان اینکه یکی از استراتژی های اصلی وزارت ارتباطات و 
فناوری فراگیری خدمات فناوری اطلاعات در کشور بوده است، افزود: »ایران به عنوان یکی 
از کشورهای دارای رشد بالا در فراگیری فناوری اطلاعات برای سومین سال پیاپی توسط 
ITU انتخاب شده است. پست بانک به سوی بانکداری الکترونیکی حرکت رو به پیشرفت را 
آغاز کرده است.« ناظمی با تقدیر از کنشگران اجتماعی که مسئله دسترس پذیری را به یک 
موضوع عمومی تبدیل کرده اند، گفت: »امروز استفاده از خدمات بانکی برای نابینایان مسیر 
می شود و این موضوع با پیگیری نابینایانی رقم خورد که این موضوع را تبدیل به یک دستور 

کار سیاستی کردند.«

آی تی ایران
گــــــزارش

استارت آپ

جالب است بدانید، انتقال 
او از محیط زنانه به محیط 
مردانــه فناوری شــوک 
فرهنگی زیادی بــه او وارد 
کرد. او در این باره می گوید: 
 WebPT وقتی شرکت«
را راه اندازی کــردم، برای 
چندین ســال، تنها زن تیم اجرایی بودم. 
با زیاد کردن ســرمایه ام در این شرکت، 
همچنان تنها زنی بودم که در جلســات 
کاری حاضر می شــد. من به این قضیه 
اشراف داشتم، مثلا وقتی در اتاق کنفرانس 
بودیم و می خواستم به دستشویی بروم، 
هیچ کس نمی دانســت دستشویی زنانه 
کجاســت و این یکی از موارد آزاردهنده 

کارم بود.«
هیدی جاننگرا با خویشتن داری و حفظ 
اعتماد به نفس خود کار می کرد و فضای 
کاری برایش ســخت و غیرقابل تحمل 
نبود. او از همان دوران کودکی با بسکتبال 
آشنا شد و به تیم دانشگاهش کمک کرد 
رتبه  اول را به دست بیاورند. پس از کالج به 
سراغ فیزیوتراپی ورزشی رفت، با خیلی از 
ورزشکارها در سطح جهانی کار کرد و پس 
از مدت کوتاهی توانست به مقام ریاست 
کلینیک برسد. شغل فیزیوتراپی ورزشی با 
دنیای وسیع فناوری و وی سی ها )سرمایه 
گذاران ریســک پذیر( در ارتباط بود که 
چالش جدیدی برای هیدی محســوب 

می شد.
هیدی تغییر و تحولات گســترده ای در 
شرکت ایجاد کرد و با جذب سرمایه گذار 
و افزایش نیــروی کاری از دو نفر به 500 
کارمند در طی 10 ســال، راهکار کنترل 
متغیرهای جنسیتی را فراگرفت. از همان 
زمان توانست با کارآفرینان زن که در دنیای 
کسب و کار مردانه فعالیت می کنند، وارد 

ارتباط شود. بدون توجه به صنعتی که در 
آن مشغول فعالیت هستید، اعتماد به نفس 
کلید اصلی موفقیت است. اعتماد به نفس 
در موقعیت های استرس زا مانند حضور 
در هیئت مدیــره ی مردانه یا در بین وی 
سی های پرنفوذ یا گفت و گوی حضوری 

با یک فرد مهم بسیار لازم است.
در ادامه  مقاله، چند راهــکار عالی برای 
شــکل گیری اعتماد به نفس در شرایط 

سخت و پراسترس ارائه می دهیم:

   تکالیف خود را انجام دهید
اگر می خواهید فردی با اعتماد به نفس به 
نظر برسید، باید واقعا اعتماد به نفس داشته 
و روی حوزه  کاری خود بــه اندازه  کافی 
مسلط باشید. البته نباید برای رسیدن به 
هدف یک نســخه  جعلی از خود را نشان 
دهید. اگر به عنوان مدیر شرکت فعالیت 
دارید، باید بیرون و درون کسب و کار خود 
را بشناســید. پیش از هر جلسه خصوصا 
اگر می خواهید فردی را برای ســرمایه 
گذاری متقاعد کرده یا از او کمک بخواهید، 
تحقیقات لازم را انجام دهید. اطمینان به 
دســت آورید روی اعداد و ارقام، مراحل و 
درخواست خود مسلط هستید. قبل از هر 
چیزی خواســته  خود را بشناسید. اینکه 
قرار است چه دستاوردی از این جلسه به 

دست آورید؟
سعی کنید قبل از هر جلسه ای، میزگرد 
با سرمایه گذاران یا یک ملاقات حضوری 
ســاده، اطلاعات لازم را درباره ســوابق 
حاضرین جلسه جمع آوری کنید. شاید 
نتوان برای یــک جلســه آمادگی 100 
درصد داشــت، اما نبود هیچ آمادگی هم 
ممکن است باعث از دست رفتن فرصت ها 
شود. سنکا، فیلســوف رومی می گوید: 
»خوشــبختی وقتی به دست می آید که 
آمادگی و فرصت باهم آمیخته شوند؛ پس 
فرصت خود را از دست ندهید زیرا ممکن 

است شانس یک بار در خانه تان را بزند.«

   ذهنتان را سازمان دهی کنید
وقتی بحث درخواست به میان می آید )چه 
درخواست سرمایه گذاری یا درخواست 
اعتماد مشتری به شما( این ذهنیت ایجاد 

می شود که طرف مقابل تسلط بیشتری 
دارد. در این مواقع باید افکار خود را تغییر 
دهید. حتی وقتی به دنبال جلب توجه و 
رضایت سرمایه گذاران هستید و به پول 
آن ها نیاز دارید، طــوری حرف نزنید که 
ســطح پایین تر از آن ها دیده شوید. خود 
را توانمند بدانید و به این باور برســید که 
توانایی های ارزشمندی دارید. این جمله را 
آنقدر با خود تکرار کنید تا به ناخودآگاهتان 

برسد، زیرا حقیقت همان باور شماست.

هیدی تجربیــات خوبــی در مواجهه با 
شرایط سخت و استرس زا دارد. او براساس 
تجربیات قبلی اش می گوید وقتی احساس 
یاس و آسیب پذیری می کند قبل از جلسه 
به دستشویی رفته و دســت هایش را به 
شکل Y بالای سرش قرار می دهد و چند 
حرکت کششی انجام می دهد. پیشنهاد 
می کنیم شما هم این کار را با قدرت تمام 
انجام دهید و تا وقتی احساس کردید قفسه  
سینه شما بازتر شده، این کار را ادامه دهید. 

نتایج تحقیقات نشــان می دهد حرکات 
کششی قدرتی، سبب آزادسازی هورمون 
تستوسترون می شود و به افزایش احساس 
موفقیت و اعتماد به نفس کمک می کنند. 
شاید فکر کنید کار خنده داری است، اما 
حتما انجام دهید و از نتیجه  آن لذت ببرید.

آمی کــودی، کارشــناس زبــان بدن و 
 TED روانشناسی اجتماعی در سخنرانی
می گوید: تمرینــات زیادی برای افزایش 
اعتماد به نفس وجــود دارد. یکی از این 
تمرین ها را با توجه به وضعیت خود انتخاب 
کنید. حرکات کششــی از نظر فیزیکی 
به شــما کمک می کنند و بدین صورت 
می توانید با اعتماد به نفس بیشــتری در 
جلسات حاضر شوید. البته ممکن است این 
تمرینات برای همه جواب ندهد اما بنا بر 
تجربیات هیدی این تمرین برای او نتیجه 
بخش بوده است. او همیشه وقتی قرار است 
در مقابل افراد زیادی سخنرانی کند این 
تمرین را انجام می دهد و با اعتماد به نفس 
حاضر می شود. قبل از یک رویداد بزرگ 
چند جمله  تاکیدی مثبت و امیدوارکننده 
با خود تکرار کنید. جملاتی مانند من می 
توانم باعث افزایش عزت نفس تان می شود. 
هیدی می گوید: »وقتی بسکتبال بازی می 

کردم، لیستی از آهنگ های موردعلاقه ام 
را قبل از بازی گوش می دادم. این آهنگ ها 
باعث انگیزه بخشی ام می شد و آمادگی من 

را برای بازی زیاد می کرد. «
افزایش اعتماد به نفــس با تکنیک هایی 
مانند نوع نشســت و برخاســت و گفتن 
جملات تاکیــدی همانند ایــن مثال به 

افزایش اعتماد به نفس کمک می کند.

   قرار گرفتن در موقعیت مناسب
استرس باعث می شود اعتماد به نفس تان 
کاهش پیدا کند. قطعا همیشه نمی توانید 
از موقعیت های پراسترس اجتناب کنید، 
اما عوامل استرس زا آنقدر کم هستند که 
بتوانید آن ها را از زندگی تان حذف کنید. 
تاخیر یکی از عوامل ایجاد استرس است. 
پس همیشه چند دقیقه زودتر آماده شوید 
تا وقت لازم برای حفظ تمرکز و آماده سازی 
خود را داشته باشید. وقتی وارد جلسه می 
شوید سعی کنید با گرمی با حضار رفتار 
کنید. تا جای ممکن ارتباط چشمی خود 
را حفظ کنید، در موقعیت مناسبی قرار 
بگیرید و محل نشســتن تان را به دقت 
انتخاب کنید. ســعی کنیــد صندلی را 
انتخاب کنید که دسترسی آسان تری دارد. 

یک کارمند زن با اعتماد به نفس باشید! 

تضمینموفقیتبهروشهایزنانه

استرس باعث می شود 
اعتماد به نفس تان 

کاهش پیدا کند. قطعا 
همیشه نمی توانید از 

موقعیت های پراسترس 
اجتناب کنید، اما عوامل 

استرس زا آنقدر کم 
هستند که بتوانید آن ها 

را از زندگی تان حذف 
کنید. تاخیر یکی از 

عوامل ایجاد استرس 
است. 

با درنظرگرفتن نکاتی چون برقراری تماس چشمی ، زبان 
بدن، کلام مناسب  می توانید اعتماد به نفس خود را در 

معرض نمایش قرار دهید. با ما همراه باشید.
پیش از اینکه هیدی جاننگرا )نویسنده مقاله( به عنوان 
یک مدیر نرم افزار شروع به کار کند، فیزیوتراپیست 

بوده است. 
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